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OLI7Fr 4. BiRG, aliases: Ollie %erg, "Yzzy", Mr. Jones,
 Oliver-Bennet, Otto-Mergo; |

O - i

¥ILLIAN YEAVER, aliases: P, ?Donnell, Phoenix%onald, . -
Re. A al‘lelson, 7. J{Xelson, P, 39833011, oM T
~ : " Billl8cott, W, C’Weaver, Charles Wi’luces, n
JE 'charlgs Es ‘Bolling, Bill-Veaver, renx)nom-.ld,
.Jnonald, Phoenizﬁo'nonald, W GvWeaver. -
' P. O.~'Scott Je A.—Orhood, Bill rnto
) Phoeniaonal, Laplamplillie, George Eaﬁeaver.
G. H W§eaver, Wm.fhornton, BuckMeaver,
Cleire Luces, Felix Donel, Cleir Lucas, eavy,
W. A. Weaver, W. Lucas, CJ.arenca.Eaton, Clarence
C Lucas, J. ¥W,)0sborne;
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VOINEYCI;AVIS, aliases: Curleycaavis cottonQavia, K, VODavis, r
» J. H. Lockwood, S. EvLockwogd, C. E.-Moore
C_.Jim=ie, Curley iloore Everett Pavis, Curley?ansen,
J. s.(Hansen, Curlef” ‘Hanson, George Lawrenc& Herper,'
George IaFrance, Roy Green, - . “u -

-

DOLOHES QEI.‘NSY. elisses: Mrs. S. A. ‘Cv’reen, Louise Grehem,
L., O, _Nood, A. B, -Grehem, Mrs. E. M.~'Waggoner,
Mrs. H. G¢ ‘facner, Mrs, k. AJ Caulley,
- . Dolores.-wagner, Mrss K. N, Wegner; s :
AP
% ILLIAM J‘.OHARRISON, aliases: Willie?arrison, Je B.QOlton, A
w. .TQRyan, ElmerlHowe, (deceaaed). W omeh

~ -
DR. JOSEPE P q&om* aliases. IDoc" Moren, Joseph B.Qlﬁora.n, vie
Joseph C, lforan, J.-Hemmond, . '
¥OGITIVE, 1. O. #1232;
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RUbSEIL%IBSON aliases: Busty@ibs n, Ke cdray, @mdfcrdcgvana, X

Hoy4iray, Hoy uray ‘Lvans, Andrew lllen, Slim kvans, h
8lin Gray, (deceaaed), g O o
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IRED%.BKEZ, eliases: , F, U, %ard. Ted‘ﬂurphy, I.Mrm. A SUAN o
"R 5{ Davis, J. B Blackburn, L. CSBlackburn, 7.0
A, b, ter, J. Earguatterson, Je btanley Smith,
¥red K. -ordon, Bradford, Earl Je- Mattersop, - -~
F. cBlackburn, F. B..I.ang Shorty, A. G ,nmdrora.
(deceasod), i ke
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T AIVIN KARPIS. aliases; Albin Francis Karpavicz, A. Carter, "~ ¢ © T
gﬁandley, George Baller, Alvif’Korpis, . .
A.E{;orpis, Earl-Pee Alvin’Kepis, George“bu.n&“m AN
R. E. Hamilton, Ray Hunter, Ray is, B, L. ’
¢ ! R, L.®urns, J. J.éburns, Wwilli hmen, wnuaﬁ
} n, R. B Nelson, Earl Lymar Burms, L
Meriod-Bradford, Mariéa Bradford, EH. J.’Zuugreth,
H. G{ #ilgreth, Howard MUilgreth, E. Lo-Burnes :
, DafMurphy, *Chi¥Xarpis, Raymoni dlay, .
Albin- rpis,CJames" Charles M,’Bronson, -
Leroy Morrison, E, agner, H. G{ Tagner, ‘
H. Gliaggoner, mmenWagner, B. N Wagner, )
Edward HCWagner, L. 0 Woods, A. S, .Green, S. AS Green,
Reyfreen, E. Ni-Green, Charles ApRichards, - .
‘ ; W. Be’Lohmen,.®S1im™, Raymond Alvin Kerpis
. RafCarson, T, NONelson, R. .TDBuv'ns, Rayfxadley,
R. S/ Carson,CHzyes, Elray N. Beaudry WC‘and,
W. B( Tohman, William Co Lohman, N. obaeu, Doclhey
(Moc, EdNoods, Frank Buthrie, Ray Miller, EdXing, -
E. F..Collins, Edw, O'Hara, Frenk A, Glesson E. Collins,
Sonnvuniller, O, Ames, Ches, Miller, H. L. Burns,
F. M. ,Dawson, R. G.-Hayes, Jr..
H'*RY CXMPBELL, aliases' Davecgampbell T. C. Blackburn,
George IQHartin, George 'Nelson, John Walcott,
. . George Walcott, Gecrg Winﬁeld George Swenson, :
' QBurr, Sutton, Cherles Miller, Bob Miller, Buffalo,
& ‘ ( Dave, G. L¢:Sumers, G. F.-Summers, G, Summers,
T. B C\Bla.ckburn, C. C. Cameron, G. C, Cameron,
Geo., Fi{ Summers, R. E. Nelson, Bob Browm,
: Clerence Charle()ﬁller, carIthina,

e}
ED7ARD FRANCIS MCGRAY; R

O
CLARA McGRAW;

@ RN O 0 O b
MILTON LETT, eliases: J. M. Lett, J. M, Letz, Thoms .T. Shaw, Carl Baker.
: o ! \
v J’OEI.%OCK, aliases. John Brack, J. D(}.dams, J. C. Creighton, .
Harolaohnson, T, FORvans; .

@) y .
SA'* COrER, alieses: Rgbert?ratt, TomyCPratt, 'I'om.yk'Coleman,
Relph Fool, Ralph Nelson;
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JOST.F H. ‘DY'S, =liases: Joe E, Adams, Joe Adams;

EINDRY REMDALL, elisses: Fenry Randall, Duke Rendall, 4 ‘ _
' HenrySterm; .U UL T e T

e

ARTHUR R. BARKER, aligses: "‘Doccga ker, Claudeobale,' yo e
Bob Barker, E. L.urray, J. E&urray, -
A. S, funter, Dock-Bgrker, Cleud ker,
. Arthut® Barker, F, E. rdon, H, J&'Harvey,
ames, Ra){xordon) Joej “Shorty,’ henn,
Docl(-Borker, H. .\llorley,

O @) '
JOEN F. GCR_XAN, aliases. Sharkey Goman,%harkey, Smokey Sha*zcey.

&)

FRED JOHN HUNTZR, aliases:; Fred John anderso Fred%arrie,

Gred%king, He ¥J King, Haroltflking, Edward
(0'Beres . Sy -
BENSON GROVES, eliases: - Benson !Chmves, George “%lson, céonp ’ _'

' Burns Ga by, Be G« Grayson, Benson" ﬁraves,

Benj reyson, B, J’wGreyson, Burn&l:orby,
nSoup rovas. . -

N
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EDVAY) GEORGE BRETER, VICTIM.
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- : This report ia supplementary to the sumnary
; reoort port of Special Agent E. J, Wynn dated at Cleveland,
Ohio, October 25, 1936. L . v

.’l.

LA s

During the late spring and sunmer or 1934 ,
the various members of the Barker-Karpis gang moved
from Toledo, Ohio, and Grend Forest Beach, Ohio, to
Cleveland, Ohio, as has been stated Lereinbefore, ‘

On May 20, 1934 Fred Barker and Pesula Harmon,
as Mr. and Mrs., J., Earl liatterson, rented an epartment in

AN - a building known es 10515 Parkhurst Avenue, and also 10615

P - Florian Avenue, Cleveland, Ohios They resided at tkis

© - place until August 16, 1934 end during part of July and
August Harry Sawyer and his wife, Gladys Sawyer, lived
with themo : &

During May 1934, Alvin Kerpis end Dolores
Delaney ceme to Clevelend end resided in an apartment
building, the locetion of which is unknovm, On June B,
1934 Alvin Kerpis and the Delaney woman, as Mr. and Mrs, .
H. G. Milgreth, rented & house at 18109 Flamingce Avenue,
L Cleveland, Ohio, from the William J, Mitchell Real Estate
. Orgenization, end continued to live at this add.resa untll
J’uly 6, 1934,
On .Tuly 6, 1934 Alvin Ke.rpis and Doloree
- Deleney, as Mr, and Mrs, H, Go Milgreth, rented a house
Y et 3973 West 140th Street from the Arthur W. Hebebrand
Rezl Estete Orgenization, Williem J. Harrison resided
with them at this address, . - -

S

4
»

S N
-

Fred Barker end Paule Harmon, as Mr, and Mrs.
. J. Barl Matterson, rented a house at 4419 West 171st
' Street, Cleveland, Ohio, on August 16, 1934, from the
%Williem J. Mitchell Real Estate Organization, Harry
Sawyer, his wife and their asmall child, rrancine Sawyer,
i also resided at this address.

Lo
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On about August 21, 1934, Harry Campbell and .
Wynona Burdette, as Mr, and Mrs. George Wolcott, rented = '
&an epertment in the building et 7009 Franklin Boulevard, *
Cleveleand, Ohio, Arthur R, "Doc"™ Barker also resided. -~
at this eddress with thems, ‘ ‘

During the late epring and summer of 1934, B
the fugitives, Alvin Kerpis and Arthur R, "Doc" Barker, -
end other persons assoclated with them, frequented the
Harvard Club, a notorious gembling establishment in
Newburgh Heights, Ohio, & suburb of Cleveland, where
they were apparently friendly with James *"Shimmy" Patton,
and Arthur W. Hebebrznd, operators of the place. It is
to be stated that Hebebrand was president of the Arthur W.
Hebebrand Reel Estate @rganization and that Karpis rented
his house at 3973 West 140th Street from this firm. It
ie also to be stated that Fred Barker rented his house --
at 4419 West 171st Street, and farpis rented his house at
18109 Flamingo Avenue from the William J. Mitchell Real
Estete Orgenizetion, and thet Williem J, Mitchell, president
of this firm, not only worked at the Harvard Club but had
& finenciel interest in the place,

. : ) On Septerber 5, 1934 Paula Harmon, Wynonea Burdette, -~
‘ : and Gladys Sawyer were arrested in the cocktail room of the
Hotel Cleveland for drunk and disorderly conduct and on the
night of their arrests their consorts and other men residing
with them, fled after epperently having been furnished with
- information as to the arrests of the three women, Search
of the premises occupied by the fugitives revealed data
concerning their connections in Cleveland and vicinity. The
three women were taken into custody by the Federal Bureeu of
Investigation and questioned at Chicago, Illinois, after which
they were released, ) . ‘e
. . . . .o <N\, 5 - e S
v ; An ebstract of the criminal record of one Charles
’ Carroll as issued by the Federsl Bureau of Investigation at
Weshington, D. C. was found in the house at 3973 West 140th
Street, which place had been occupied by Alvin Karpis. This
. S record hed been obtained by the Sheriff's office at Chardon,
Ohio, for Frank J. Nofnan of the Noonzn Detective Agency,
Cleveland, Ohios Twelve pay envelopes of this agency were
elso found in the hcuse, which h2d been occupizd by Karpis,
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A receipt for tailored shirte issued by the . . .
Thomas Shirt Company of Columbus, Ohio, was also found
during a search of the house at 3973 West 140th Street,
Cleveland, Ohio. G. S. Framhes, Sr, of this shirt company

‘took orders for shirts from Fred Barker, Harry Campbdell,

end another man at the Harvard Club in Newburgh Heights,
Ohio, on May 19, 1934, after a long distance telephone
call had been received by bim from Arthur W. Hebebrand
requesting that he come to Cleveland to teaeke such orders.

On November 28, 1934 Fred Barker, under the alias
of T. U, Blackburn, wired some flowers to Arthur W. Hebebrand
and "Shimmy"™ Patton at the Harvard Club through a florist in_.
Ocala, Florida., At this time Fred Berker end his mother,
Kate Barker, were residing in a house at Oklawaha Florida, ‘}

under the name of T. U, Blackburne ~

During the late spring or 1934 the fugitives,
Alvin Kerpis and Arthur H. "Doc" Berker, &s well es Charles J.
Fitzgerald, Williem J, Harrison, Fred Berker, Dr. Joseph P,
Moran, Jemes J. Wilson, Herry Campbell frequented the house
of prostitution operated by Bdith Berry at 524 Southard Street, -
Toledo, Ohio, and availed themselves of the services of the
prostitutes at this place, also drinking in the house and spend-
ing the night there on occauionSo . N

¥
During the spring, surmer end fall of 1935 Milton.

Lett and Fred Hunter were employed at the Harvard Club in

Newburgh Heights, Ohio, and while at this place they were

in close contect with Arthur W. Hebebrand, James "Shinmy"
Patton, John F, "Sharkey" Gorman, and Anthony *Tony" Amersbach,
all of whom were connected with the operation of the gnmbling
establishment, : . o

On or about Jenuary 22, 1935 after they hed ahot
their way out of the Dammor Hotel im Atlentic City, New =
Jersey, Alvin Karpis and Harry Cerpbell went to Toledo -and -
lived in the house of prostitution operated by xdith Berry
et 524 Southerd Street, for a period of ten deys. During
this period John ¥. "Sharkey"” Gorman visited them on three
different occesions and on the last visit he was accompanied -
by r¥red Hunter, who Cemained over night.



,r During the early part of March 1935, Alvin Karpis -

: and Harry Campbell returned to the Barry house in ”oledo, o
where they remained for two or three davs. , : - :

, On or ebout Larch 22, 1935, Alvin Karpis and s :‘ &
Harry Campbell again went to the house of Rdith Barry in’ '
Toledo, where they remeined for appronmately one week

or ten daya.

-~y

- . .

John Brock arrived in Toledo, Ohio, from 'I‘ulsa, S .
Oklshome, on the early morning of March 23, 1935, and
registered at the Lorraine Hotel under the name of T. r,
Evans, where he remeined until March 26, 1935. On about
Merch 24, 1935, Harry Campbell and Lillian Merea, who is

- also known as Lou Poole, one of the inmetes of the Barry .

: house, contacted Brock, and Brock later visited the Barry’

g house where he talked with both Karpis and Cempbell Omn
March 26, 1935 John Brock and Lou Poole purchased a 1935
model ¥ord coupe for Harry Campbell from L. D. Arnold,

Inc., Toledo, Ohio, treding in a 1933 model ¥ord coupe whkich
Capbell had wrecked,

Some tize between Merch 23, 1935 end Merch 26,

1935, John Brock made & trip to Cleveland, at the request

of Alvin Karpis, and contacted John ¥, "Sharkey" Gorman

at the Harvard Club relative to Gorman meking a trip to .

Toledo to see Karpis, end concerning the rental of an aparte
. nment in Cleveland for Kerpis, As a result of this contact

John F, "Sharkey™ Gormen visited Karpis and Campbell at the

house of Bdith Barry at Toledo.

On or about March 26, 1935 Fred Hunter visited
Alvin Kearpis and Harry Campbell at the Barry house and on
the occasion of this trip, John Brock returned to Cleveland
with Bunter and Brock registered at the Gordon Square Hotel
in Cleveland under the name of T, F. Evans, the date of this
. registration being March 26, 1935, . , \

- On Ihrch 26, 1935 Fred Hunter rented apartment f&,
4720 Bridge Avenue, bleveland, and thereafter for a period
of several weeks Alvin Karpis and Fred Hunter regided in
this apartment., During this period John Brock visited the
epertment on severel foccasions.

T ey
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During the period of lerch 23 to 26, 1935, while
John Brock was regictered et the Lorraine Hotel, Toledo,
o he visited the house of kKdith Berry on several occasions
and on the last two occasions he met Joe Roscoe at the
house in the company of Alvin Karpis and Harry Campbell. s
During the period of Merch 26 to 31, 1935,. J’oe
Roscoe, John F, "Sharkey" Gorman and John Brock visited
numerous builldings in and ebout the vicinity of Cleveland,
in an effort to locate a hideout to be used by Alvin Karpis,
Harry Campbell and others after the robbery of the mail
truck at Warren, Ohio, which robbery was actually perpetrated
on April 25, 1935,

Early in June 1935, lou Poole visited with Alvin
Karpis and Edith Barry at the Barry house in Toledo, and on
this occasion Edith Barry gave Lou Poole $50,00, which she
sai2 vas from Harry Ueampbell, end on this same date these
two women visited with both Karpis end Campbell at the Barry
house,

On September 17, 1935 Fred Funter traded the 1935
Ford coupe which hed been nurchzased for Harry Campbell at
Toledo, Ohio, to the l‘enning-tierino Moctor Company, Youngstown,
Ohio, on & Hudson coupe, this car being obteined for Harry
Campbell,

On October 25, 1935 Milton Lett purchased at .
tLe Knowles-Brovne, Inc,, Plymouth deelers, Clevelend, Ohio,
e Plymouth sedsn, gray in cclor, with e trunk on the rear,
this car being used in the rodbery of a mail train at
Garrettsville, Ohio, on November 7, 1935, by Alvin Kerpis,
- Barry Cempbell, Fred Hunter, John Brock and Benson Groves,

During the latter part of October 1935, and
the first few deys in November 1935, Alvin Karpis lived .
at the house of EBdith Barry in Toledo for several days and
during this period he was visited by a man nemed Joe and .
by Benson Groves, Edith Barry and Lou Poole being at the. .
- house on the occesion of these visits, | ; :

~

During the last week in October 1935 Joe Roscoe
erranged a contact between Alvin Kerpis and John Zetzer at
Port Clinton, Ohio, as to the chertering of en eirplane to
be used on a trip do-f south and et the time Kerpis telked

”~
.



3 with Zetzer, Roscoe was present.

. . - On November 1, 1935 rfred Hunter s0ld the Hudson _ A
coupe which he hed purchased on September 17, 1935 for - ,’ R
Barry Campbell to the Ihnning-Marino Motor Conpany at

.. Youngstown, Ohios . = . L S, R

L ) " ‘ i DAY “. o L1 e o

) ’ . On or about No‘vember 4, 1935 Fred Hunter'contacted L

~ John Brock at Tulsa, Oklahoma and they travelled to Cleveleand,
Ohio, via train, together, Brock going to Toledo from Cleveland,
where he registered at the Lorraine Hotel on November 6, 1935
under the neme of T, F. Bvens, and Hunter going to Youngstown,- _
Ohio, where he secured an automodbile, and then proceeded to
Toledo, erriving during the day of November 6, 1935,

During the early part of November 1935 Fred Hunter
end Alvin Karpis contacted John Zetzer et Port Clintom, Ohio,
regerding the chertering of an airplane ror a trip to the .
Bouth. . // ~ . -

On November 6, 1935 Fred Bunter and Alvin Kerpis
visited John Zetzer at Port Clinton and gave him £100 to be
used in the purchsse of en eirplene end made errerngements
to meet him et the gezrage on the night of November 7, 1935.

- wm--. -0On the late afternmoon of Rovember 6, 1935 Alvin
Karpis, Harry Campbell, Fred Hunter, John Brock, and Benson
Groves met at the home of Edward McGraw, 2011} Adams Street,
Toledo, Ohio, where they planned the robbexy or the mail train’
to be committed on the follorwing day.

On the night or November 6, 1935 Fred Hunter.
Alvin Karpis end John Brock drove to the farm of Clyde Rochat
located near Newton Falls, Okio, where arrangements were made .
fer Brock to Bpend the night. »

H
s

LA

On the night of November 6 1935 Benson Grovea
and Harry Campbell drove from Toledo, Ohio, to the farm of
Clyde Rochat near Newton Fells, Ohio, acd spent the night
N at this place, together with Iohn Brock. - }, o x‘

On the arternoon of November 7, 1935 Han'y Campbell.
John Brock, end Benson Groves were driven from the Rochat ferm

P - . R -

’
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oy Clyde Rochet to a nezrby point on the road knovn as
Four Ccrners where they met Alvin Kerpis and Fred Hunter

and thereafter on the same afternoon proceeded to Carretts~""""" '~

ville, Ohio, where they robbed a mail train, On the night =

of November 7, 1935 Alvin Kerpis, Harry Campbell, Fred
Funter, John Brock and Benson Groves met Joe Roscoe at'a ~
point on the road near Port Clinton, Ohio, and all of these
persons proceeded to the garege st Port Clinton, Ohio,
operated by John Zetzer, where, in the presence of Zetzer

and Joe Roscoe, the loot of the mail robbery et Garrettsville,

Ohio, was divided end the mril bags and mail were burned,s - ;11

Joe Roscoe, Benson Groves and Harry Campbell drove
from the Zetzer garege at Port Clinton to Toledo on the
night of November 7, 1935 in Roscoe's autamobile,

Fred Hunter, John Brock and Alvin Kerpis spent 5
the night of November 7, 1935 at the home of John Zetzer R
on Laurel Avenue in Port Clinton, Ohio. R

On the morning of November 8, 1935, Fred Runter,
Jekn Brock and Alvin Kerpis vere driven by George Zetzer,
brother of John Ze:zer from the house where they kad spent
the night to the airport on the outskirts of Port Clinton,
Ohio,

On November 8, 1935 Fred Hunter, John Brock and
Alvin Karpis left Port Clinton, Ohio, in en airplane

“piloted by John Zetzer and thereafter travelled to Hot .

Springs, Arkansas for the purpose of avoiding apprehensicn.
Karpis and Hunter left this plane at Hot Springs, Arkansas, -
end Brock thereafter proceeded in the plane piloted by
John Zetzer to Tulsa, Oklahoma, where he paid Zetzer for
the tripe v

11
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1932 end 1933

Late Spring 1934
May 17, 1934

May 19, 1934

Yay 20, 1834 tc
August 16, 1934

June 8, 1934 to
July 6, 1934

" June 23, 1954

Sumer of 1934

July 6, 1934 to
Septe 5, 1934,

July and Aug
1934

July 11, 1934

. . . s LS e e . S et At
e ) KRR 2 oo v - - - T

ST'ARY OF EVE'TS BY DATES =

P '}’:;, ) \??

.';

Fred mnter lived at home of CIyde Rochat -

in Leavittsburg, Ohio.

Karpis, Doc Barker, Fitzgerald Barrieon,
Fred Barker, Doc Moran, Wilson and Carpbell
frequented Edith Barry house, Toledo.

_ Art Hebebrand called Thomas Shirt Company,

Columbus, Ohio, re some friends ordering
shirts. I ‘

. N
‘ .

Fred Barkér, Campbell.énd third men ordered

shirtes at Hervard Club,.
Fred Beorker and reule Hermer hed apsrtment
at 10615 Florian Avenue, Cleveland. Gladys

end Harry Sawyer lived with ?hem pgrt of time.

Alvin Kerpis and Dolores Deleney had house
at 18109 Flemingo Avenue, Cleveland, Ohic,
Harry and Gladys Sawyer arfived et Cleveland
end registered at Hotel Cleveland.. -

Karpis end Harrison frequented speakeasy

operated by Cherles Sellers near Harverd Club, -

Alvin Kerpis end Dolores Delaney had house at .
3977 W, 140th Street, Cleveland, Harrison
lived with them,

Glzdys Sawyer was referred to Dr. John E.
Hannibal by persor at Harverd Club and wes
treated by him,

Shirts from Thomas Shirt Company, Columbus,
Ohiog céelivered to consignee et post office,
Clevelend, Ohio.

0
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About July 23, 1934 PFrank J. Noonen requested Fred Spohnm,

Aug. 16, 1934 to
Sept. 5, 1934

r -

Aug. 21, 1934 to
Septe 5, 1934.

Septe 5, 1934
Septe 5, 1934

Sept. 5, 1934

Sept. 7, 1934

,

Septenber 7, 1934

Fov. 28, 1934

Jan., 22, 1935 to
Feb, 1, 1935

Deputy Sieriff, Chardon, Ohio, to secure
criminel record of Charles Carroll and
same was secured and delivered to Noonan. L

Fred Barker and Paula Harmon hed house at
4419 West 171st Street, Cleveland. Harry ~

and Gledys Sawyer lived with them, ,;_’ o

Barry Campbell, Wynonsa Burdette and Doc
Barker had apartment et 7009 Franklin .
Boulevard, Cleveland, Ohio, .. P

Gladys Sewyer, Paula Hermon, and Wynona
Burdette arrested in Hotel Cleveland
rollowing which their consorts fled,

-

Peula Harmon called‘FShimy ratton while
under arrest in Cleveland Jaily

Detectives Hugo and Jacobs of Cleveland
Police Department interviewed Hebebrand .
and Patton &t Herverd Club recarding
identities of consorts of three women under
errest.

Criminal record of Charles Carroll; twelve
pay envelopes of Noonan Detective Agency,
and shirts made by Thomas Shirt Company

found during search of house at 3973 West
140th Street, Cleveland, where Karpis lived.

Shirts made by Thomes Shirt Company, Columbus,
Ohio, found during search of house at 4419
West 171st Street, Cleveland, where Fred
Berker lived, Tr .. S

Fred Barker telegraphed flowers to Hebebrand
and Patton at Harvard Club from Ocala, !1:.

!hrpia and Campbell lived at Edith Barry

house, Toledo; Sherkey Gorman visited them
three times in company with Fred Hunter on .
one occasion, .

' 4
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February 1935
Early Merch
1935 it
March 1935
March 22-26,
1935
March 22-26,

1935

About Merch 24,
1935

Msrch 26, 1835
to April 2, 1935

March 26, 1935
April 25, 1935
Spring, sumner,
fell of 1935

Early June 1935

Sept. 17, 1935

Oct, 19, 1935

| J’ohn Brock regietered at Lorraine Hotel, o

Karpis and Campbell lived at Rochet home =~ '~

-4

in Leavitteburg. Ohio, for about one veek.'-
Kerpis and Ca:npbell spent two or three daye P
at Edith Barry house, Toledo, C T

e
-

John Brock introduced to Karpia and Cempbell
near Tulea, bu Burrheed Keady. -

- ;:

Toledoe

Kerpis and Campbell lived at Edith Barry house,
Toledo, and were visited by Brock, Roecoe, I
Gorm=n end Hunter. : ) : )

Brock contacted Sherkey Gorman, Hai-vard Club,
Cleveland, Ohio, and Gorman visited Kerpis and
Cempbell at Edith Barry house, Toledo, -

Brock registered at Gorlon Squere Hotel,
C" eveland, Ohio.

Fred Bunter rented apartment for Karpis at
4720 Bridge Avenue, Cleveland Ohio.

Warren, Ohio mail truck robbery perpetrated.
Fred Hunter and Milton Lett in employ of
Harvard Club, Cleveland, Ohio.

Kerpie and Campbell spent short time at Edith
Barry house, _Toledo. « . e . .
Fred Bunter traded in 1935 l'ord eoupe tor
Harry Vampbell at Manning-Marino Motor Co.,
Youngstom, Ohio, on 1935 Hudson coupes -
1934 rord coupe, motor #18-888666 purchased

- at Universal Motor Sales Co., Akron, Ohioe .

Oct. 25, 1935

Let} purchesed Plymouth seden used in
Garrettsville meil trein robbery et Knovles-
Browne, Inc., Cleveland, Ohio.

14



Late Oct, and early Karpis lived at Edith Barry house, Toledo, .  °

Novenber 1935, end was visited by Joe Roscoe and Benson
; . . Groves. - .. e : ceTL
. . ‘.. ) . - T Lo R, ',:.- R
Late Oct. 1935 o Joe Roscoe introduced Karpis to John Zetzer ‘

at Port Clinton, Ohio, " .. .7

November 1, 1935 Fred Hunter reaold 1935 Hudsori coupe to ‘
Manning-Marino Motor Co., Youngstown, Ohfo. .

Early Nove 1935 Fred Hunter and Alvin Karpis contacted John
Zetzer et Port Clinton, Ohio, regarding
chartering of airplane.

B, -~ oy

November 4, 1935 Fred Huntpr contacted Joh.n Brock at Tulsa,
' Oklehoma; trevelled to Cleveland, Ohio,
with him, later proceeding to Toledo, Ohio
after securing automobile. -

Nov, 5-6, 1935 John Brock registered et Lorreine Hotel,

Toledo.
November 6, 1935 Hunter and Kerpis contacted John Zetzer
at Port Clinton; mede errangements for -~ ¢

chartering of airplane for trip to south;

paid bhim %100 at this time, .

- \.(. . A \

Novexber 6, 1935 Karpis, Cempbell, Funter, Brock and Groves
met at home of Edwerd McGraw, 2011} Adams
Street, Toledo, end planned mail robbery.

November 6, 1935 Hunter, Kerpis and Brock drove from Toledo
to Rochet farm near Newton Fells, Ohio,
where Brock spent the nighte -
November 6, 1935 Herry Campbell and senson Groves drove from
. : : Toledo to Rochet fearm near Newton ralls, Ohio,
i where they spent the night, -

November 7, 1935 1934 Ford coupe, motor #168-888666 left at
Rochat ferm by Harry Campbell.

f
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November 7, 1935

. November 7, 1935Q

November 7, 1935

November 8, 1935

May 1, 1936 -

Mey‘27, 1936

Karpis, Cempdbell, Hunter, Brock and Groves .’
participated in Garrettsville mail robbery;
proceeded to Port Clinton, Ohio, where they
met Joe Roscoe and divided loot, -

¢ " ’ Lo
Roscoe, Campbell and Groves drove from -
Port Clinton, Ohio, to Toledo, Ohio.

Karpis, Hunter end Brock stayed at John - | \
Zetzer home 2t Port Clinton, Ohio, over -
night.

Kerpis, Hunter and Brock left Port Clinton,
Ohio, via eirplane for Hot Springs, Arke

) :
Fred tHunter arrested with Alvin Kerpis by .
Agents of ¥edersl Buresu of Investigation
at New Orleans, la,

¥red Hunter sertenced to two yeers et Atle nte,
Georgie penitentiary for conspiracy to herbor
Alvin Kerpis.

T
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CONFIOMNTIAL

. L (TiIs R.FExS TO TIE PRIOR
: ' o _ " T .77 ACTIVITY OF BUREAU =~
: ' CONFIDENTIAL INFORIANT

__ _ . EDITd BARRY BEFORE SHE

S r " ACTED AS AN INFORUANT) - .

- . . . .
N . - RE . ; .7 e < LAY 3 .
? . A - Y

Haddon Road, .
TOledO, Ohio € ‘ H . '

This witness will testify with reference to:

ALVIN EARPIS
CHARLES J. FITZ3ERALD
FRED RARKER ' _—
DR. JOSEPH P. MORAN - R
JA.ES J. WILSON : -
HARRY CALPRELL ‘
JOHN F. ®"SHIARIEY" GCIAN
J53ZPH ROSCOE
BZNSON GriOVES
JofN BkOCK _ . .. . .
EDITH BARRY o
FRANK P. GRZENWALD
. , TED ANGUS . . o
1 . BERT ANWS

Will testify that she is presently twenty six years
of age and living with her husband, Cherles ierea, whom she
N remarried oh January 18, 1936, having previously divorced
him on July 19, 1935.

Taat she worked as a prostitute in the house of
prostitution owned and operated by Edith Barry at 524
Southard Street, Toledo, Ohio, from about Januery 1, 1934, ..
until aebout April 9, 1935, and from about Lugust 1, 1985  -.

to Nove.nber 15, 1955. ‘ . : * s o
That while working as a prostitute in the house of .
Edith Barry in the late Spring of 1934, on one occasion - _}‘
l . . B )
: ' 4
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three men called at the house to avail themselves of prosti-

tutes, wiom sze is now eble to ideutify as being ALVIN KARPIS,
CiiniEs Jeo FITZ5-IALD and WILLLAC J. ZARISON. That about

two weeks later CHARLES J. FITZGERALD end WILLIAM J. HARRISON - -« .-
came to the house with another man whom she is now able to ~ ~ _ —
identify as being FAZD HARKZR. That these men availed them- - =
selves of prostitutes in the house, including herself. That =~ "\
further during the late Spring of 1934, the persons she now ’
knows as DR. JOSEPd P. MORAN and JAMES WILSON visited this
house of prostitution for the purpose of having sexual re-
lations with the prostitutes there and that most of these
men mentioned by her during this particular period of the
late Spring of 1934 paid several visits to the house. -

That during this period EDITH BARRY, DR. JOSEPH P.
YORAN, FRANK GRe{VALD end she went to the Casino Club,
operated by Bert and Ted Angus, on the occasion of the
- grand re-ooening celebration of that Club in May 1934 and
' : . that it is her best belief that both BERT ANGUS and TED '
ANGJS were present at the Club on this night. That one
nizht during this period FRANK GREZTJALD brought two men
to EDITH BARRY'S place in one of his Private Cabs, both of
whnom were guite intoxicated and on tals occasion GREEMNRALD
cere upstairs end told her mot to recognize him in front
of tnese two men. That she did not get a very good look
et one of the nen, who lelt alnost imcediately, but is eble
to identify the other man, who was known as "Buff™ or "Buck®,
. a5 HARRY CAMPBELL. Tnat she entertained HARRY CAPBELL that
night. . . — - .

N -

< N

That FRANE GXTENWALD end EDITH RARRY were very close
friends and that the Private Cabs of GREENJALD were used
elnost exclusively by EDITH BARRY and by patrons of EDITH

- BARRY'S house of prostitution. That EDITH BAGRY told hexr
that TED ANGUS had OK'd the bill of DR. JOSEFPH P. MORAN at
the BARRY woman's house .of prostitution, but that efter he :
had run up quite a bill, TED ANGUS repudiated this obliga- - ' -

tion. v . '
That following the late Spring and Summer of 1934, .
she next saw HARRY CALPBELL and ALVIN KARPIS at the EDITH 5
: BARRY house in late January 1935, and that waen they arrived 7

at the house at about 1:00 A.M., they were both very heggerd ~ -~
in appearance, were unkempt and unsheven end not fully clothed
for winter in that they did not wear topcocats or overcoats, -
nor dii taey uave unats 6r ties. Tuet they were admitted to




|
'

the house by EDI'Z BA XY who immediately ushered them into

EDITH BARRY'S room and remained with them for sometime.

Tuat on tais particular occasion she finished her tour of
- duty at 4:00 A.M. end went home. - -, . gt cee o e as

2

prostitution the next night at about 7:00 P.M. and that - ~

,that night HARRY CAZ‘8ZLL purchased her services for the

. - night. That KARPIS and CAMPBELL thereafter remained at

i , EDITH BARKY'S house of prostitution for epproximately ten
days end remained in the room they weré occupying almost
constantly with the door closed end their meals were served . .
to them in their room. Taat she spent practically ell of
her time at EDITH BARRY'S house during this period of time,
waiting on ALVIN KARPIS and HARRY CANKPBELL.

R

During this ten day period a man she is able to.

identify from a photograph es JOHN F. ®SHAREY" GOR/AN and

' w20 was called "SHARKEY", visited KARPIS and CAMPBELL, com-

‘ ing to the house in a Green Grahem Seden end on this. -
occasion she drove this Grahem Sedan away fram in front of
the EDITH BARRY house of prostitution and parked it else- - = --
where. Taat "SZAREY" telked to KATFIS end CATBELL in -
tn2eir room for an hour or so end then left. That he
returned alone a night or two later and stayed overnignt,
going to bed with & prostitute who wmas celled "Peaches". B
That on tais occasion GORUAN talked with KAXPIS and CAMPBELL
~elone in their room. That he again appeared at the EDITH __
BARRY house a day or two later and on this occasion, he was
accompanied by a man whom she is able to identify from .
a photograph as being FRED HUNTER and who wes called “Freddie™.
Tnat GORAN and HUNTER engeged in private conversation with
CAPBELL and KARPIS in a bedroom. That GOR.AN on this

- occasion did not remain overnight but HUNTER, however, re-
meined overnight, sleeping with the prostitute known as
"Peaches' : S

‘rhat a day or two thereafter KARPIS and CAMPBELL
left EDITH BARRY'S place in the evening and both she and -
EDITH BARRY told them goodbye in the parlor downstairs. ..
.Thet some person cslled for them but she did not see this
person insamuch as the individual did not enter the house.
That on this occasion KARPIS end CAWPBELL told EDITH BARRY

that they would return within twenty-one days.

’

Thet she returned to the EDITH BARRY‘houso of . .
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" again came to EDITH BAKRY'S house where they remained about

Taat during the above mentioned ten dey period of time
tnat KARPIS end CAP5-IL were at EC.Td BARRY'S house she heard
toem imliking with reference to a person called "Coolie®, but
1.8t she never ascertzined about whom they were talking
o e e w7 - R PP 4 B, eyt S e ERIN
. That also during this ten day period KARPIS GA.A'PBEI.I.
and EDITH BAKRY frequently talked of "GREEVIE" (FRANK P. . -
GREATHALD) who operated the Private Cab Compeny and hecalled “:- .
at the house on several occasions in response to telephone SR
calls fra: EDITH BAKRY at the request of KARPIS end CAXPBELL: 4 '
that on thess occasions GREEINYALD endeavored to get in %ouch
with a men called JOE at the 42nd Street Cafe, who, EDITE BARRY
told her, was the husbend of Ganey Broedway. That GREENWALD . .
hed difficulty in getting in touch with JOE and returned on = = -
several occasions stating that he hed been unasble to f£ind him.
That during this period, however, & man called JOE did come
to the BARRY house and talk with KARFIS and CAIPBELL, but that
she did not see this man JOE; that he remeined with KARPIS
end CA®BELL for about en hour and left. N : . ,
. : . , . ( .‘ ; 4
fmat it is her opinion that this man referred to &s
JOE is JOE ROSCOE of Toledo, Ohio, but that she cannot state
this positively, never having personally seen this man at
the house. Thet about March 1, 1935, KARPIS and CATEMIL ~
a-ein care to EDITH bARRY'S house of prostitution, at which
tizne they were both grimy, unshaven and apparently worn out.
T.zt on this occesion they rewained two or three days eand
they had no visitors during this period. That about three
weeks after, on or about karch 22, 1935, KARPIS and CANPBELL

a week or ten days, arriving there in the evening, at whieh N
tine H/RRY CAPBxll was noticesbly intoxicaeted. That they
mentioned that they had been involved in en automobile -
accident and t:at at their request she drove their demaged
Ford coupe from in front of EDITH BARRY'S house of prostitu-
tion to the garage of the Lymand D. Armold Cngany at 10th .
and Adams Streets. ,

.,

That on the following day she at the request of EDI'!H
BARRY, ALVIN KARPIS and HARRY CAMPBELL, went to the Lyman@
D. Arnold Company and obtained an estimate of the trade in’* -
value of the de:naged car and the cost or a new Ford coupo. ¥

.

‘I'nat on this day, ‘after it ‘had gotten dark she vent
out with HARRY CAMPBELL end at his request called a T.F. .
Everns at the Lorein Hotel, requesting him to meet her on the _ .
corner, which he did, ayd was talxed to by JARRY CAVPBELL.



Tiat she is now able to identify this individuel as being
JO:I BROCE. Tiat after talking with nim for awhile, she

and IAARY CAFoull returned to EVITH BarXY'S plece where they
spent tue night.

. w emes

CAPzELL, she contacted JOON BROCK at the Lorain Hotel and
he eccompanied her to the Lymend D. Arnold Ford Company, - -

Taet the following morning et the suggestion of HARRY

where a new 1935 model coupe was purchased by JOEN BROCK ,tor’ :‘

HARRY CALPBELL, trading in the dameged Ford coupe. That’

previous to leaving the house on thaet morning, HARRY CAL.PBELL

bad given her §$400.00, which sae gave to JOHN BROCK, who in
turn paid for the car with it. That they secured the new
car and she drove JOHN BROCK to EDITH BARRY'S house, where
he went upstairs end talked in the bedroom with KARPIS and
CAFbELL and EDITH, and after reumaining for two or three
hours, left the house.

That she and HAXRY CAPBELL became very attached to
each other end she decided to leave with HARRY CiiPBELL, at
the latter's request, but that EDITH BAKRY objected to this
and stated that it would be necessary for JOE (JOE ROSCOE)

.to sanction this end tnat as a result of this objection, she
never left with HARRY CAPBELL. Tnhat during this period she
recalls that a men who was called JOE came to visit ZARRY
Cn.P3.0L, but taat shie did not see this men on this occasion,
werely hearing his narie called. That on the occesion of
this visit of JOE, KARPIS left the house with him and taat
later in the evening EDITH BAKKRY left the house, stating that
' she was going on en sutomobile trip to Chicego, Illinois,
with her niece, Rose, and that thereafter she and dARRY

CA PBzLL proceeded to become intoxicated. '

Tnat on the following day EDITH BARRY and her niece,
Rose, returned to the house. Taat very shortly thereafter,
CAMPEBELL left.

That a day or two thereafter, which was in the early

part of April 1935, KARPIS and CAMPEELL asgain returned to
EDITH BARRY'S house, arriving separately and remained a day
or two at this time and left together one morning, each
carrying a suitcase, : ) \ L
Toat during the occasions of the visits of KARPIS
and CALFBELL to EDITH BARRY'S house, she observed them in
possession of revolvers and she also saw & submachine gun

on the floor under toe )ed in their bedroom.

21

Y



!

Tonet durinz the last visit of CA’PBEIL and KAT IS to
~DITE BASRRY'S house, wien they remained for a few deys in
tae early pa-t of April 13935, they were visited by GOR.AN,
who errived at the house late one evening, remained for a . ... -
- couple hours and then left. That FRED HUNTER also celled . .- -
- at the house to visit them and remained overnight with the .- -
. prostitute nemed "Peaches®. Tnet during this period she ob- - ,59
served a magazine at EDITH BARRY'S house of prostitutionm, ¢
containing an article dealing with ALVIN KARPIS and HARRY .
CA.PBZELL, which magazine article contained photographs of
these two men and mentioned the fact that they were wanted
for kidnaping by the Government, as well as also being
wunted for other crimes, and that she recognized these
photographs as being the photogrephs of ALVIN KARPIS, who
was generelly celled "Sonny", and HARRY CANPBELL, who was
generally called "Buff®™ at tne EDITH BAKRY house.
That about this time she was having domestic troubles
with her husband and went to Detroit, alichigen, with EDITH BARRY
and the latter's niece, Rose, end secured a position as a ‘
prostitute there. That on this occesion the three of them
hed lunch at Detroit, Michigan, end she showed EDITH EBARRY
a photozraph of Wynona burdette, waicia sie found in her bed-
room at mOITH BA-KY'S house shortly after ilnZFPIS end CA-PBELL
left on tne occasion of their last 1entioned visit there and
- on tne occasion of her showing tais photograph to EVITH BalRY = _
at Detroit, EDITH BARRY told her, "Now you know why I didn't
want you to get mixed up with 'Buff'.® Thet on Easter Sunday
in April 1935, she visited EDITH BARRY'S house of prostitution,
et which time EDITH BARRY told her thet "Sonny" (ALVIN KARPIS)
was in the house, but she did not see him on this occesion. -

That in the first part of June 1935 she visited EDITH

N EARRY at Toledo, Ohio, and met ALVIN KAZPIS in the house.
That on this occesion EDITH BARRY gave her $50.00 whiech . -
snhe said CAPBELL had left for her to help finance her .
divorce proceedings from her husband. Taat she and KARPIS
drank considerable beer on this occasion and he asked her if
she would like to see CAIPBELL end when she replied in the
affirmative, he went upstairs and after about two hours IS
HARRY CAFBELL errived at the house. ‘That sie, KARPIS and |}
CAMPBELL drenk beer until about 10:00 o'clock that night
and went upstairs. That shortly thereafter HARRY CALPBELL

KARF1S, however, 4id r?nain overnight. - -

i 22

left the house, stating he could not remain overnight. That ~ . -
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Taat on or esbout July 19, 1935, sne received her final -

divorce papers from her husband and ebout three weeks there-
after returned to work at EDITH BAKRY'S house of prostitutionm,
at which time EDITH BARRY told her t:iat she, EDITH BARRY, hed
been léading & very hard life during the past four months,
stating that she had been couped up in the house with ALVIN
IARFIS ell during that period. That in the last part of
October 1935, ALVIN KARPIS returned to EDITH BARRY'S house
and remained there several days and shortly after KARPIS .
arrived, she wes in her r:om ome night vhen two men celled
end she heerd EDITH BAKRY eddress taese men as JCE and BEN
and these two men talked with KARFIS in the front bedroom
for about an hour. That during this period she observed

e man come into the house who looked very much like JOHN
BROCK, although she cannot positively stete that it was 1
BROCKX. Tuaet ALVIIV KARPIS, after remaining a few days, lert
the house.

. That a few days after KARPIS left, an elderly man -
ceme, whom she is eble to identify positively from photo-
zreph as being BINGCON GnOVES. That this man was celled
"sen" by IDITH EARRY end on the occasion of this visit,
sue was sexually intimate with "Ben". Taat EDI1H BARRY -
told her that GROVES had very recently gotten out of some

- penitentiary and wes practically penniless. Thet thereafter

GRCVES called at the house about three times during the
ensuing two weeks. T.at he wes always alone on the occa- *
sions of these visits end generully spoke privetely with
©JITH bARRY. Thet on one of these subsequent visits, she,
LILLIAN KEREA, had sexual reletions with tais man.

That about this time, which would be somewhere around
the latter pert of October 1935, at EJITH BARRY'S suggestion,
she, EDITH BARRY and GREENWALD went to the 42nd Street Cafe
on at least two occasions, where she observed BENSON GROVES.

Thet, however, JOE ROSCOE, was not present in the 42nd Stroet

Cafe at any of these times. , ) x’. _ ‘

L]

That in the latter part of October 1935 or the first
part of November 1935, EDITH BARRY left the house and stated
that she expected "Freddie®™ (FRED HUNTER) and enother man,
who would call at the house and described the latter man es
uaving & nusber of gold’ teeth in front end bzing helf Indiarn.
and wno was supposed to be wealthy, heving an interest inm oill
wells; that that night about 9:00 o'clock, Fik) HUNTLiRX end a
midéle aged man, answering the descriztion _iven by LL)J.I'I-I
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BAlY, cwie to tue house. Taet later that evening EUITH BARRY
returned ard telkeld with ther in the front room. Trat both

of these men remained overnight, but did not avail themselvel
of any of the prostitutes of the house. oL

That sbout Novezber 15, 1925, she gave up her job at
EDITH BARYY'S house and nas not returned to that place sinco

that time. v , . .-

* ¥ % ¥

(The pertinent information furnished by LILLIAN MEREA

i1s conteined in the sizned statement dated at Toledo, Ohio,
October 21, 1936, secured from her by John L. Madala and D.P.
Sullivan, Speciel Agents, Federal Bureau of Investigation,

U.S. Depertment of Justice, 1448 Standerd Building, Cleveland,
Ohio. Tzis signed s.ateuwent is contéined in the files of the
Clevelend Bureau Office of the Federal Bureau of Investigation
and will be available to the United Stetes Attorney at the time
of the trial.)

L



LRI7 GALLUP = CONFID -

-..c =i« -« - . (THIS REFERS TO OR ACTIVITY OF .
£711 W, Wells St., BUREAU CONFIDENTIAL INFOR/ANT EDITH -
Kilwaukee, Wis, .. - BARRY BEFORE SEE ACTED AS AN IKFORMANT.)

. o . ‘;‘ e s S L '
- a Yoo I V \' L AR
‘ / : : ‘ ’V’ ' - I
Will testify with referenco to the rollowing named
individualss R
mxmanm' o e
CEARLES J, FITZGERALD
WILLIAM J. HARRISON
ALVIN KARPIS .
_ HARRY CAMPBERLL e o
. BERT ANGUS T ’ Y
g : . : ’ . e ; '
as follows: “ ’ '

That she is 37 years of age and a widow, her husband
bhaving died in 1921; thet she came to Toledo, Ohio, in 1923 and
went to work in a house of prostitution operated by Clara Miller;
that shortly thereafter she became acquainted with EDITH BARRY
and went to work at her house, located at 524 Southard Ave,, Toledo,
and worked as a prostitute at EDITH BARRY's place from that time
until April 7, 1935, when she left Toledo, Ohio, and established
residence in Xilwaukee, Iiaconnin. ety ) .

That she is able to identify photographs of CBARIES J,
FITZCERAID and WILLIAM J. HARRISON as. those of two individuals
known to her as "the o0ld man™ and "Willie"™ respectively; that

- they called "Willie™ a golf professional and "the 0ld man™ was
lame and walked with the aid of a cane; that she first saw these .
two men some time during the month of June 1934, on the occasion
of their coming to EDITH BARRY's house of prostitution to avail
themselves of girls; that she prostituted herself with CHARIXS J,
FITZGERALD and a prostitute of the house by the name of lu enter-
tained WIILIAM J, HARRISON; that on this first oceaaian CHARLB Je
FITZGERALD gave her 330.00 for her aervieel. N , f

That she pext saw WILLIAM J, HARRISON and CHARLB J.
FITZGERALD approximately one month later when they again came %o
EDITH BARRY's house of prostitution; that they remained over night
on this occasion with Au and herself; that on the following day
the four of them went to the Casino Club at the suggestion of
CHARLES J, FITZGERALD and WILLIAM J., HARRISON; that they stayed
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at the Casino Cludb only about two hours and that on this occasiom .
BERT ANGUS tended bar and waited on them; that on this occasion

they all became intoxiceted and FITZGERALD at the Casino Olub e e
threw a ham gandwich againat a mirror behind the bar. N .

. That some time during the month of August 1934, CHARLES J.
FITZGERAID again came to EDITH BARRY's place; that on this occasion -
he was accompanied by two i{ndividuals whom she had never seen before
and who she now identifies from photographs as bdeing ALVIN KARPIS
and HARRY CAMPBELL; that these three men, namely CHARLRS J, FITZGERAID,
ALVIN KARPIS, who was known to her at that time as “Sonny Boy", and
HARRY CAMPBEIL, who was known to her as "Buff®, arrived at the house
about 11 P, M, and that EDITH BARRY let them in; that theresafter
EDITH BARRY called ILu and herself downstairs to entertain the men,

That CHARLES J, FITZGERALD went to bed with her and that
HARRY CAVPBELL went to bed with the girl prostitute known as luj
that on this occasion KARPIS said he was very tired from shooting
craps and 80 he went t0 bed by himself; that all three of the men
remained over night and left the following morning; that on this
occasion EDITH BARRY said that KARPIS 414 not avail himself of a
girl because he was suffering from gonorrhea which he had contracted
from some prostitute and as a result felt very bitter towards
prostitutes in general and that further KARFIS was very much in
love with his wife. __

That on Saturday, January 19, 1935, at Toledo, Ohio, she
broke her wrist; she recalls that within a day or two thereafter,
KARPIS, whom she knew as Sonny Boy, and CAMPBELL, whom she knew as
Buff, were in the kitchen of EDITH BARRY's place when she entered
the house; that on this occasion EDITH BARRY told her that she was
gled that the "boys™ came back as they were good spenders,

That at this time KARPIS eand CAMPEELL remained at -
lDITB BARRY's place for approximately one week, occupying the
spare bed room located on the east side in the froant of the house; _
that her deth room connected with their room; that during this period
of time KARPIS and CAMPEELL remained in thsir room most of the time
but occasionally came downstairs to drink and play the phonograph:
and radio; that during this time EDITH BARRY frequently served them
drinks in their room and on occasions would serve them their meals
there; that on occasions KARPIS and CAMPEELL would eat downstairs;

- e mmne e e - — - e e e e e e P P et tae
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that EDITH BARRY made up their bed and cleaned their room; that -
she d1d not see them leave but recalls that they did stay about
a week and that when she missed them she esked EDITH BARHY 1t

they had gono and xnrm roplied in the afﬁrmatin. B

%

“’~

During this particular time 1n January 1935, the prostituto
named ILu had freguent sexual relations with HARRY CAMPBELIL and that
as a matter of fact HARRY CAMPBELL was apparently infatuated with
this prostitute Lu and "bought™ her at such times es he cams to the
house and brought her presents; that KARPIS however never had sny-
thing to 4o with any of the prostitutes in the house at this time;
that during this period of time KARPIS and CAMPBELL usually remained
in the house all day but would go out at night between 8 and 9 o'clock
but would roturn within an honr. R - . .

That ahe next saw EKARPIS and CAMPBELL at mrm BA.RRY'I
place about two days prior to her birthday, which was on l.farchv29,
1935; that at this time KARPIS and GAMPEELL remained at EDITH BARRY'S
place approximately S or 4 days; that ALVIN KARPIS gave her $20,00 _
on her birthday as a present and HARRY CAMPBELL and Iu bought her e
silk night gown,

That on or about April S, 1935, she purchesed a quentity
of detective magazines and in one of these observed and immediately
recognized the photograph of ALVIN KARPIS as the man who had been
frequenting EDITH BARRY's place and known to her as Sonny Boy; .
that this particular magazine article referred to ALVIN KARPIS a8’
pudblic enemy No., 1 and that he was wanted for the Bremer kidnepping;
that this was the first intimation she had of the identity of the
man known as Sonny Boy and that she naturally became very greatly
frightened and left EDITH BARRY's place two days later, going to
Milwaukee, Wisconsin; that she 414 not discuss this matter with any -
one at EDITH BARRY's place; that upon leaving mrm BARRY'I placo
she left the magazine behind her in the house, .. " - )

That she was known at EDITH BARRI'l place by the name of
*"Peaches™ and that in addition to her name as Marie Gallup, she is
also some times known as Marie Butler, the latter being a stage name
used by her husband, deceased, -~ he was an actor, )

(The pertinent information provided by Marie Gellup, alias Marie Butler,
alies "Peaches®™, set owt above, is contained in a signed, sworn statement,
dated at Milwaukee, Wisconsin, September 22, 1936, witnessed by

John L, Medala and T, G. Melvin, Special Agents, Federal Bureau of
Investigation, who interviewed this women,)
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Will, in addition to those facts sst out above which
are in her signed statement, testify to the following information
Ve . which she provided to Special Agents John L, Madale and T. G. Melvin; -

That on such occasions as KARPIS and CAMPBEIL visited ..
the EDITH BARRY house of prostitution in Toledo, Ohio, she observed
EDITH BARRY and the prostitute Lu playing cards with them in their
room; that these men spent a great deal of money at EDITH BARRY's . °
place; that EDITH BARRY charged them $1,00 a drink for whiskey and
$.50 for a bottle of beer or coca cola; that KARPIS and CAMPBELL
were usually dtunk every night while st the EDITH BARRY house, ..

That EDITH BARRY told her that KARPIS and CAMPBELL were
gamblers from the Jovial Club; that EDITH BARRY at no time explained
why KARPIS and CAMPBELL were living at the BARRY hame as they 4id;
that on the whole their presence at the EDITH BARRY house under the
eircumstances that surrounded their presence there was most unusual; .
that inasmuch as KARPIS had no sexusl relations with any prostitute
in the house he spent a great deal of his time in his room and also
in the living room of the house, playing the nickel phonograph
mechine or the radio,

‘
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LVYRTIE LOIS PRICE = CONFIDZATIAL -
(TH1S REFERS TO THE or ACTIVITY OF

" ¢/o Marie Gallup, BUREAU BONFIDENTIAL INFORMANT EDITH
2711 W, Wells St., BARRY BEFORE SEE ACTED AS AN INFOR/ANT.)
Milwaukee, Wisconsin, " *- e ~, ’ : ‘

will tutity'

i A
A

That she first went to uork for KDITH BARRY. oledo, Ohio,
as a prostitute in the early part of the year 1930; that at that
time EDITH BARRY had from four to six girles working in a houss;
thet she recalls meeting Marie Gallup, who was known as Peaches Butler,
for the first time at the EDITH BARRY house, where Peaches was working
es a prostitute; that she, Lyrtle Price, remained with EDITH BARRY =
at that time for only ebout a year, when she went to work prostituting
in Pittsburgh, Pa,; that she returned to Toledo in either 1932 or 1933,
and egain went t0 work for EDITH BARRY; that on this occasion she
stayed six months and returned to Pittsburgh; that thereafter EDITH
BARRY corresponded with her regularly and on or about April 10, 1935,
EDITE wrote and asked her to come to Toledo and she arrived at LDITH
BARRY's place on or sbout April 20, 1935, and remained there until
the latter part of June 1935; thet during this period she observed
at the house of EDITH BARRY:

EDITH BARRY o
‘ HARRY CAVPBELL : *
! ALVIN KARPIS . . a . .

That while working as a prostitute at EDITH BARRY's house
during this last period of time, namely April 20, 1935, until the
latter part of June 1935, she lived in the house and did moat of the
cooking; that a girl prostitute by the name of Lu also worked at
this house during this period for a few weeks; that she is able to
positively identify the photographs of ALVIN KARPIS and HARRY CAMPBELL
as two men she saw at EDITH BARRY's place, who were called "Sonny*™
and "Buff® respectively, but that she never kmew their true ideantity
while she was working for EDITH BARRY; that she recognized the . o
photograph of KARPIS in a newspaper about a year ago and that she
recognized CAMPBELL's photograph in a newspeaper when he was arrested

at 'I‘oledo, Ohio, on May 7, 1936,

That she was Antroduced to KARPIS and CAMPBELL by EDITH BARRY
shortly after she arrived there in April 1935, and, as stated before,
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knew them under the names of Sonny and Buff; that she saw them at .
EDITH BARRY's plece on at least three different occasions during
April and May 1935, and that on one occasion CAMPBEI.L came to the -
houae by himsolt. o . B PR

. That EDITH BARRY tola her that KARPIS aml CAMPB!IL <
were gamblers and good spenders and in fact were her best custmrl,
that after these men would leave EDITH BARRY would tell her when .
business was dull that she wished that Sonny and Buff would return
aa they alwaya upent considerable noney at the houu.

L.

That to her knowledge ALVIN KABPIS while at tho !DI'I‘H BA.RR!
house never indulged in sexual relations with any of the prostitutes,
it being their understanding that he was supposed to be very much
in love with his wife,
~ . That at times KARPIS and CAMPBELL came to EDITE BARRY's
place while she was there, they would stay for a day or so, and then
leave, never indicating their destination; that she observed that
BEARRY CANMPBELL was somewhat infatuated with the girl proatttnt.
named I, - <

That she doea not know in what manner KARPIS a.nd CAL-?BELL
came to and left EDITH BARRY's place inasmuch as the door bell was
never answered by any one other than EDITH BARRY end that the prose
titutes were never permitted downstairs while customers were in the
house except when EDITH BARRY would ring for them,

That KARPIS and CAMPBELL when they remeined over nighi:
occupied the east front upstairs bed room; that she frequently *
observed EDITH BARRY serve drinks and meals to them in this room,

(Myrtle Lois Price was interviewed at Milwaukee, Wisconsin, oa
September 23,,1936, by Special Agent John L, Madala; she refused

to divulge any informmation with reference to her family history

and likewises refused to furnish her address, stating that slie was -
no longer engaged in commercial prostitution and that she did not
desire her sister, with whom she lives, to learn of her previous
activities as a prostitute, She agreed at the time of this
interview to keep in touch with Marie Gallup, who is a friend of
hers, and assured the interviewing agent that she eould be eontachd
at any time in the future in care of Marie Gauup.)

’
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A. J. NORSTROL: end A. DICKSTEIN - COEFIﬁE‘@IAL -

(THIS REFERS TO THE PRICR ACTIVITY

Speeial Agente. , OF BUREAU CONFIDENTIAL INFORLANT
Federal Bureau of Inveatigation, - EDITH BARRY BEFORE Stk AC'I'ED AS AN
1448 Stendard Building, C INFORMANT.) . -, _
Cleveland, Ohio, . K " ; s : - _;‘

o

Wil testify that they interviewed L
' FRANE P. CREENWALD " e

at Toledo, Ohio, on October 8, 1936, and secured from him a
signed atatanent wherein mention is made of -

. EDITH BARRY . v K
: SAM COKER * o . . - )
That he stated that one night during the winter subsequent
to January 1936, he visited Johnny Thomas' Market Business Men's
Club at 216> Superior Street, with his girl friend, Anns Pierce;
that when they arrived EDITH BARRY end SAhM COKER, whose photograph
he is able to identify and who at that time was known to him es
Tommy, were there end asked GREENWAID and his girl friend to ha
a drink and they joined in the party; that on this occasion
EDITH BARRY and SAM COKER played the slot machine all evening;
thet it was proposed that they all go to EDITH BARRY's house at .
524 Southard, to get more drinks; that EDITY BARRY and SAM COKER v
were driven to EDITH BARRY's house in one of the Private cabs
owned by FRANK GREEN4ALD end that GREEINWALD and Anna Pierce followed
in his car,

That GREENWALD stated that upon arriving at EDITH BARRY's
house they all four went into the house, where GREENWALD and his .
girl friend remained for only about five minutes and left

> a - ~ -

(The results of the interview with FRANK P, GREEITWAID, in which the
above information eppears, were reduced to writing in a statement

dated at Toledo, Ohio, October 8, 1936, which was signed by GREE\Iw
and witnessed by A, J. Norstrom and A. Dickstein.)

'
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J. Lo LADAZA and V, E, CRISS = CONFIDEN ~AL -
. (TEIS REFERS TO THE PRIOR ACTIVITY
Special Agents, - OF BUREAU CONFIDENTIAL INFORMANT -

Federal Bureau of Investigation, ¥EDITH BARRY BEFORE SHE ACTED AS AN
U. S, Department of Justice, INFORIANTe) o .
T

B
hd

1448 Standerd Buildimg, v X
Cleveland, Ohio, 4 . /. . 4.7
Will testify that FRANK P, GREENWAID, ina - . .

signed statement dated August 31, 1936, in addition to

that asppearing in the reguler summary report, stated
with reference to the following:

- . - . Y

: FARRY CAMPBELL  + A
' , Sili COKER . ;
/ g ‘ EDITH BARRY ~ . -

That about five or six weeks prior to the arrest
of BARRY CAMPBELL at Toledo, Ohio, on ley 7, 1936, he re=-
ceived e telephone cell to go to the home of EDwaRD McGRAW,
20117 Adams Street; that upon ringing the bell et this ad-
dress a man he is sbtle to identify from photograph as Sik
COKER, came down and got into the taxi cab; that COKER
told bim to drive to Edith Barry's place at 524 Southard

_Street; that COKER invited him, GREENWALD, in for a couple - .

of 4rinks; that it appeared from the conversation that I
EDITE BARRY had previously met SAlM COKER as she referred to »
him as Tormy; that as a matter of fact on the way to EDITH -
BARRY's place, COKER requested that GREENWALD not refer to

him as "I'r."™ but merely to call him Tommy; that on this oc=
casion they remained at EDITH BARRY's place for approximately

en hour or so, after which COKER told him to drive to Goulet's
Grill on Monroe Street; that upon arriving et Goulet's Grill. -
he went in with COKER, who insisted on buying him some drinks;"

that after ebout an hour in this plece a man came in, whom
GREENWALD stated he recognized as HAKRY CAMPEEIL; that - .
CA)PBEIL end COKER had a conversation for a few minutes '
end then CAMPBELL invited him to have a few drinks, after »
which CAMPBELL engaged GREENWALID to drive him to EDITH BARRY's
place; that upon arriving at the BARRY house he accampenied .

. . e - s . .- e -

’
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1 CA%BILY inside and hed a few drinks with him; that

- IDITH BARRY referred to CA'PERILL as "Buff"; that he
never thereafter saw HATRY C,lPETLL,

~y e e e " R L R

(The above facts appear in signed sta‘tement‘of FRANK Pe
GRENJALD, dated at Toledo, Oh’io, August 31, 1936,) -
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WLLLA T VTISON WIRICK - CONFIDZNALAL =
(T=I5 RETERS T0 TEE PRICR ACTIVITY OF

415 3rd Street, BUREAU COITFIDENTIAL INFORIZANT EDITH
Toledo, Ohio. S BARRY BEFQRE SHE ACTED AS AN INFQRLANTS,)

: Will testify, in addition to those facts set out ,
in the regular_sunmary report, to the facts set out below as to

EDITH BARRY

SAM COKER - R
FRAMK GREENVALD =~~~ .~
HARRY CAMPBELL

JAMES J. WILSON

¥ILL WEAVER

~ LT . hd ‘A

: . Will testify thet in 1934, ke was & taxi ceb driver
working for the Private Cab Company, operated by FRANK GREENAID;
that he drove JAES J. WILSON, WILLIAN VEAVER end HARRY CALPBELL,
ell three of whom he is able to identify from photographs, to

the call house of prostitution of EDITH B TRY, 524 Southard Street,
in the summer of 1934,

Thet in Jenuary 1936, he enswered e call one night at
about 11 P, M, at EDITH BARRY'S house of prostitution; that he - -
picked up EDITE BARRY and a man who was called Tommny, who he is
now able to identify from photographs as being SA! CKER; that
he drove them to Johnny Thomzs' Merket Business Men's Club at
216; Superior Street, Toledo, Ohio; thet EDITH BAFRY invited
him up to Thomas'®! Club to have & drink; and that while he was -
there FRANK GREETWALD and tke letter's girl friend, Anna Pierce,

. came in and joined the party, as d4id Johnny Thomes and the latter's
bartender, Ircing; thet they drank all the vat 69 whiskey that
Thomas had in stock and that Sem Coker paid the entire bill;
that during the course of the night SAM COKER consistently played .
the 25¢ slot machine; that about 2 A. M, bhe drove EDITH BARRY and
SAM COEER back to EDITH BARRY'S house and FRANK GR¥ENVALD and
Anna Pierce followed in GREENJAID'S car and joined the party at
EDITH BARRY'S place; that SAM C(KER paid the taxi cab bill on‘r :

2

_thistrip.," o i

S

-

That about a week later, he received a call from the
- : Johnny Thomas' Market Business Men's Club, and proceeded there . _ _
‘ ’
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and picked up EDITH BARRY end SAM COKER; that on this occasion °
he had several drinks with EDITH BARRY and SAM COKER before ~ . .
leaving the place; that Johnny Thomas wes drinking with them; - -
that SAM COKER appeared to have a large number of $20,00 dbills . =
inasmuch as he would change one every 15 or 20 minutes; that -
on this occasion he drove EDITH BARRY and SAM COKER to King Hong Lows
Chinese Restsurant end discharged them, .

That up until the time he quit working for GREENHAID -
on April 7, 1936, he drove HARRY CAMPBELL three or four times
and every time he picked up EARRY CANPBEIL, it was either at
EDITH BARRY's house of prostitution or Johnny Thomas' MKarket
Business Men's Club; that CALPBELL was a good taxi-cab cuetomer N
and tipped generously. . Sy

) v

That FRAIK GREENWAID told him thsat he, GREENl&ED, had
driven SAM COKER one night and the taxi bill amounted to 313.00
and SAY COKER gave e $20.00 bill in payment for the cab, ~

That on one occasion subsequent to his first meeting
SA4l. COKER in Januery 1936, he drove EDITH BARXY to the }arket
Business ‘en's Club and entered the place with bher; that he noticed
HARRY CALP3EIL, who was called Bob, and COKER sitting at the bar
and either Johnny Thomas or Irving, the bar tender, was talking

t0 them; that on this occaeion EDITH BARRY bought him a drink et

the bu. . y \

(The facts given by WILLIAM wILSON WIRICK are contained in the
signed statement secured from him, deted at Toledo, Ohio, October
2, 1936, by A. J., Norstrom and A. Dickstein, Special Agents,
Federal Bureau of Investigation, 1448 Standard Building, Cleveland,
Ohio,) .
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10615 Florian Ave. | . IR ;T .
Cleveland, Ohio, . Lt e

Will testify with reference to

PAULA HARMON

FRED BARKER

ALVIN KARPIS

WYNONA BURDETTE

HARRY SAWYER - : - ) - :
’.' GILADYS SAWYER : o : .

Will testify that he has charge of the renting of

the epartments in the apartment building located at 10615
Florian Ave.; that sbout }ay 20, 1934, to approximately nugust
18, 1934, a counle by the name of Kr. and Mrs. J. Earl Fatterson
occupied en apartment; that he is eble to positively identify
the photographs of FRED BARKER and PAULA HARLON as being those
persons known to him as Mr. end Mrs. J. Barl Matterson.

That this apartment was rented by PAULA HARMON;
that during the period of their tenancy there, FRED BARKER
end PAULA HARVON had numerous visitors who acted in a very - -
suspicious manner; he noting particularly that when the visitors
would arrive in different cars, they would never park these
cars on the ssme side of the building; that he is able to
positively identify the photograph of ALVIN KARPIS eas & man-
who visited at the apartment and who he understood to be the
brother of PAULA HARMON; that on or about July 4, 1934, he
saw a man in the apartment occupied by FRED BARKER and PAULA
HARMON, who he is able to positively identify from photograph
as being HARRY SAWYER, end that he also observed a woman at
about this time visiting in the apartment, who he is eble to

-identify positively from photograph as being GLADYS SAWYER;

that EARRY SAWYER and GLADYS SAWYER had a amall child who was
called Francine. -

That he isfable to positively identify the photograph
of WYNONA BURDETTE es a woman who he saw at the spartment on
two or three occasions in company with ALVIN KARPIS,
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MRS. A, L, ALLRN

10615 Florian Ave.
Cleveland, Ohio,

Ve

Will testify th‘t she is the wife of A, L, Allen,
and will teatify that she observed

FRED BARKER
PAULA BARMON
GLADYS SAWYER
HARRY SAWYER

at the anartment building at 10615 Fiorian ive.; that FRED '
BARKER and PAULA HAMON as Mr, and Mrs, J, Earl Matterson .
rented an apertment in this building on or about May 20, 1934;
that in this apartment she has observed a woman who she is
positively able to identify from photographs as GLADYS SAWYER
- and was introduced to GIADYS SAWYER and given to understand
that GLADYS SAWYER was PAULA HAR'ON's sister; that she also
observed & man who she understood was GLADYS SAYYER's husband
and will positively identify the photograph of HARRY SAWYER
' a8 being this individusl; that HARRY SAWYER and GILADYS SAWYER
had a little girl named Francine,

-
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CORNELIUS NEIL MITCHELL

. ) ] N ) .,‘ - : ", w‘ .‘l LB! : PR 4- T ’A,;';-.rih.b
13029 lorain Ave. T e e T L
Clevelend, Ohio, o o T SR .
‘. a » oL - . 17"»‘.» ‘i'?:..,"."' .
, . a ¥ . e
! o , Will testify with reference to the rental of the -
premises at 4419 W, 171st Street to S .
PAULA BARMON ~ .° .. - 7. ...

FRED BARKER = ~

Will in answer to subpoena duces tecum producy e
duplicate receipt of the Wm, J, ¥itchell organization, dated
August 16, 1934, issued in the name of John E. Maddersonm,
in the amount of $40.00 for rent of premises located at
4419 W. 1718t Street, from date of receipt to September 30,1934,

He will testify that he rented these premises per-
sonally and that on one occasion he called at this house to
meke repairs on an electric light fuse and saw a woman who he
is8 ' now able to identify as being PAULA HAR ON; that other than
this identification he is unabtle to recell the identity -
of the other tenants of the house, . e e

Will also produce under subpoena duces tecum a dup-
licate rent receipt, dated June 8, 1934, of the Wm. J. Mitchell
orgenization, reflecting that H., G, Milgreth paid $50.00 es
one month's rent, starting June 10, 1934, for the premises
at 18109 Flamingo Ave., which premises were occupied by

- . ALVIN KARPIS o
DOLOEES DELANEY P Lo
That he is unable to recall any details with refer- .
ence to this rentel except that the man who rented the house
end who was later ascertained by him to be ALVIN KARPIS, this
being the result of newspaper publicity following the errest =
of WYNONA BURDRTTE,PPAULA EARJON and GLADYS SAWYER in September
1934, ceme to the office and asked the rental price and when
edvised it was $50,00, he immediately, without asking any fur-
ther questions, paid this amount and rented the house, '

'4
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Thet he is able to identify the photographs of

Tt ..

ALVIN KARPIS and DOLORES DELANEY as

ing this residence.
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|
m. E. m P .._‘“L.“ 1. L .».: \. »--‘.. --”’z—j.;‘_.. . .:,... ..... i e
18100 Flamingo Avenmue IR S
Cleveland, Ohio e B e
v | Will identify the photographs of )
’ o ALVIN KARPIS
DOLORES DELANEY
as being persons who occupied the address, 18109 Flamingo
Avenue for about a month in the early summer of 1934,
~— - B . .o *“ e e T
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¥RS., JESSE VANDERSLIUS
168108 Flamingo AVONUS:  -—wo- - .. weses mer o N osmpy s
Clovelnnd Ohio_ - Teoe ) S

»_ Will testify that she 1s able to identtty |
the photograph or e o
DOLORES DELANEY
as dbeing the occupant of the bhouse at 18109 Flamingo
Avenue in the early summer of 1934, living there for
only a short tm. i .
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RAIPH W. PIERCE - Q,i*'»‘f'

LOROY{ Ohio. . ~ ‘ e IR “ ‘ - . \\, .

_ Will testify with reference to

DOLORES DRLANEY T -

Will testify thet in 1934, he was a vacuum cleaner
salemnan for the Sears-Roebuck Co, in Cleveland, Ohio, end that
he 8014 a vacuum sweeper to a woman who he now identifies from
photograph as DOLORES DEIANEY, who paid for same with four -;
$10,00 bills, all on some bank in Californie; that he carried
the sweeper from the store and placed it in an sutomobile
occupied by & men on the street, who he is able to identify
from photograph as being ALVIN KARPIS; that the woman gave
an address on Flemingo near Rocky River Drive (10819 Flamingo
is but a few doors off Rocky River hoed),

Thet he was suspicious of the transaction because
of the four $10,00 bills and replaced one of them with a bill
of his own when making payment to the store, thus retaining
one of the California $10.00 bills in his possession; that a
few days later he called st the address occupied by the people
%ho purchased the cleaner for the purpose of inspecting it;
that DOLORES DEILANZY was at the house and he made several
aed justments on the machine; that at that time he recognized
the house as being one in which the Eitchell Realty Co, was
interested and later upon meeting Nesl Kitchell, he told the
latter about the purchese of the vacuum cleaner and that he .
was suspicious of the people, ALVIN KARPIS and DOLORES DRLANEY,
and exhibited to Mr. Mitchell one of the $10.00 bills on the
California bank, whereupon Neal ¥itchell told him that the
people were all right and that they had been purchasing a great
many new things; that a few deys later he called at the addrga-
on Fleningo for the purpose of again inspecting the machine and
was met at the door by a person he now identifies as being
ALVIN KARPIS, who would not permit him to enter the house;

that @ short time thereafter KARPIS came into the Sears-Roebuck
’ _
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Store and "bawled him out™ and asked him' if he thought he was an
amateur detective and made it plain to him that he, EARPIS, was
displeesed because Mr, Pierce made inquiries of Neal Mitchell
econcerning him; that at that time ALVIN KARPIS reached in his
pocket and pulled out a card and shoved it under Mr. Pierce's
nose and stated: "For your information, I am a detective too"™;
that this card which ALVIN KARPIS flashed was an identification
card of & private detective agency, however, the witness is
unsble to state what agency it was from, \

° i
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¥DUTv P4 SLADE

1445 Frospect Avenue,
Rocky River, Ohio, = .- 7 ==

- R cor e ) ~:

e heo .. Fal . P

e RIS ‘\

This witness will furnish testimony concerming . =~ -
B . . - . . . PE ‘ . . .

ALVIN KARPIS - 7 .

This witness will state that he has been employed

by the Beachcliff Building Compeny of Rocky River, Ohio, as
a e2lesman since June 1, 1936, and that for approximately

eix yeers prior to this dete he was in thLe employ of Arthur W,
Hebebrand at the recl estate organization which bore his name,

He will state thet on the date, which he recalls
to be July 6, 1934, & man who gave hies name as Milgreth,
and who advised he was in the concession business, came
into the offices of the Hebebrand Realty Organization at
97153 Denisor Avenue, Clevelend, Ohio, and edvised thet he
wes interested in renting the house st 2973 Test 140t~ Straei;
thet he, Slade, knew this house had been occupied by e family
by the pzme of lfrez and that some negotietions had been under-
way to dispossess this family because of defaults in payments
on their lend contract, but that the keys to the house had
not been turned in to the office; that he rented the house

" to Milgreth at the figure of $37.00 e month, telling him to

come back later in the day for the keys. This witness will
identify the photograph of Alvin Karpis as being the man
nemed filgreth to whom he rented this house. '

He will etate that after renting the house to. .
Karpis he communicated with Arthur W, Hebebrand, by telephone,
at which time Hebebrand advised him that rental in the sum :
of $40.00 per month would have to be obtained for the property
in question and he will state that when he discussed the
renter of the place with Hebebrend he referred to him by the

" name of Milgreth, He will stete that on the eftermoon of the

day in question Karpis again came to the real estate office;
that between these two visits the keys to the house in ques-
tion had been delivered to the office by Mr. Mraz; that when
Kerpie came to the ot;ice in the efternoon he was told of

14
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the sdditional $3,00 rent which would have to be paid -
end that he paid this balence id cash without making any: -
remarks, except tbat it was all right; that on his first -
visit he had paid the $37,00 rent in the form of cash,

This witnecs will etate thet he had no further -
contact with Alvin Karpis until the next installment of - -
rent wes due and when Kerpis 4id not come in to the office
to meke this payment he went to the house and not finding
enyone there, put a note under the door concerning the
rent and that Alvin Karpis came to the office the next .
morning and peid the rent and apologized for his oversight,
Ke will stete that about the time the next month's rent
was due, Alvin Kerpis disappesred from the house following
the arrest of three women in a downtown hotel in Cleveland,
This witness will also state that he has no knowledge of

thé method used by Alvin Xerpis in locating this perticular
house 2t the time he ceme to the Hebebrand resl estate office

end rented it, and in tkis connectior will stete thet ke {8
positive that the house wes not advertised in the newspapers
a8 being for rent, end had not been placarded with a "For -

Rent" sign,
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3343 5ilsby hoad, Seie,
¢leveland, Ohio.

- o N TR : Co s
This witnees will testify that for a number of © - -
years prior to June 1, 1935, he was employed by Arthur W, '
Hebebrand as manager of the real estateée orgenizetion whieh . -
bore his name; that in 2ddition to this eaployment he ’
worked as a clerk inthe office of the Yreasurer of Cuyshoga
County, from approximately September 1, 1933, until November S0, .
1935; that in eddition to the above employment from soms time -
in ebout 1932 or 1933, & worked for Art Hebebrand at the '
Harverd Club, a gembling establishment ir Newburgh Heights,

Ohio, where his work consisted of figuring peyments to be

made as a result of bets on horse races. This witness will

stzte that for some yeers prior tp the summer of 1934, a

femily nemed Mraz had been purchasing the residence at 3973

West 140th Street from the Hebebrand Realty Organizetion

under a land contract; thet they were & considerable period

in default in their payments and the situation hsd arrived.

=t the point vkere it was nececsary to foreclose, and after
numerous negotiations with them foreclosure action was taken;

thet the condition of the finznce errsnsements on this house

were such thet it was necessery to obtain as much as $&0,00

per monttk rentzl for the house, if it were to be rented,

and that he discussed the details as to this house on numerous
oceesions with Mr, Slade, who meintained the Rebebrand Realty
Orgznization offices,; and with lir, Hebebrand himself, He

will state that during the sumer of 1934 he spent very

little time at the recl estate offices for the reason that

he was working in the office of the County Treasurer.

This witness will state that one day during the .
summer of 1934 Mr, Slade cormunicated with him by telephone
and advised that he had rented the house at 3973 West 140th
Street for $37.00 a month, and he at this time advised Slade -
that the leest rental which could be accepted would be $40.00
e month, He stated that he knows the premises were rented at
a price of $40,00 a month, but that he at no time ceme in ;
contact with the renterse This witness will state that be
does not know whether this house was advertised in the news-
pepers or posted with signs as being for rent; that he cennot
state how long it wasg vacant prior tc being rented and hes no -
idea how the persons who rented it secured informetion to the
effect thet it wz2s eveileble for rentel purposes,

16
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ioise O.We BLAZKUAN

3969 iest 140th Street, o e
Cleveland, Ohio .. N e

P

“ Tnis witness can testify with reference to the house
- occupied by L - g S

F4
ALVIN EARPIS end
DOLCORES DELANEY

et 3973 West 140th Street, Cleveland, Ohio, and can identify
the following as having frequented this address during the

time ALVIN EARPIS resided thereat:

WILLIAY J. HARRISON N
HARRY SANYER
GLADYS SAWYER

WYNONA BURDETTE;
that prior to June 15, 1954, she was residing in lLakewood,
near her sister, iMrs. Peter Karcher, and on that date re-
ceivei a notice to vacate the presnises at taat time ocecupied
by her, and as a result of tanls notice, she arrenzed for
tie rental of the house located at 3969 West 140tn Street, -
waich rentel was effected June 19, 1934, but she did not
move into this house until June 30, 1934; that on or about
June 20, 1934, she met Mrs. Walter liraz, who was at that
time residing at 3973 West 140th Street, which address is
located next to 3969 West 140tk Street; that on this date
she leerned from Krs. Mraz that she, lrs. iiraz, was being
ejected from these premises and that sie was to vacate in
the next few days; that she immediately got in touch with
her sister, Mrs. Peter Karcher, and advised her that the
house next door would be vacant and suggested that she
inquire as to the rental thereof; that on or about the
same day or the dey following, she went with her sister,
¥rs. Karcher, to the liraz rcsidence, at which time it was .
ascertained that this house was owned by the Hebebrand -
Realty orgenization; that her sister meade a telephone
call from the Blackman residence to the Hebebrand organ-
ization with reference to the rentel or purchase of the
Mraz house; that her sister hed made arrangeaents for the

’
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rental of anotiaer house previous 1o the above discussion with
~rs. iraz and taat due to the fact that no asreement could

be reacned with reference to the house located at 3973 West -
140th Street, her sister moved into the place where she DOW "y
resides at 1580 Larchmont Avenue. R

Mrs. Blac}::nan can further testify that on June 28 1934
the ebove mentioned premises were vacated by lirs. Mraz, and i
thet on June 29, 13934, e man whom she cen ideatify as ALVIN
KARrIS came to her house and asked if she had the keys to the
house at 3973 West 140th Street; that she advised him that she
did not have the keys end also that the premises at 3973 West
140th Street were not for rent, whereupon KARPIS edvised, "I -~ .
know it, but the owner is a friend of mine and he is going to
let me live there™; that she was away from town during the
following week, but on her return noticed that the same person
whom she :ldentiries as ALVIN KARPIS and a girl whom she .
identifies as DOLORES DELANEY were occupying the premises at
3973 West 140tn Street; that they continued to occupy this
nouse until about 5:45 A.M. the morning of Septeuwber 6, 1934,
at which time she observed two coupes and one sedan hurriedly
leaving the pranises. .
Mrs. Blacknan can further identify the following as
having visited witn ALVIN KARPIS end DLOsmS DicsancY at
5973 west 140th Street: WILLIA! J. ZAKRISON, who resided
at this place elmost tonstantly during the period this vlace
was occupied by the above named two people; JARRY SAWYER,
' who visited this place on one or two occasions and whom she -
nas since identified in person as St. Paul, Minnesota;
GLADYS SA.'YER and WYNCia BURDETTE, who visited on at least
one occasion when they left a chow dog and a little girl,
gbout five or six years 0ld, with KARPIS and drove off in
~ an automobile with DOLOLS DEIANEY and one or two other
. woimnen. - ‘ T, i :

This woman can further testify that prior to the time
this house at 3973 West 140th Street was rented by KARPIS,  ~
there were no placards or signs of any kind exhibited on
the premises designating that this property was for reant or
sale, or otherwise showing that this property had been .
vacated. : ' A ’

i
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1530 Lercnmont Avenue, L&ﬁewood

Cleveland, Ohio . IS ”f LT

This witness will testify es follows with reference to(
the house at 3973 West 140th Street Clevelend, Ohio, ihich o
house was occupied by ) e ;P , : ]

ALVIN KARPIS end DOLOPES DELANEY
from ebout July 6, 1934 to September 5, 1934. el

That prior to June 15, 1934, she was residing in Lakewood
near her sister, Lirs. O.W. Blackman, and on that date received
e notice to vacate the premises at that time occupied by her;
taat on or about this same date her sister, hirs. Blackman,
had rnede arrangements to rent the premises located at 3969
West 140th Street, Cleveland; tnat she was desirous of obtain-
ing a residence in the vicinity of the plece rented by her
sister and in furtherance of this desire, her sister, having
edvised her that the house at 3973 West 140th Street was to be
vaceted, she contacted ..rs. analter .raz, wao was at taat time
occu.yinz the house at 3973 lest 14J3th Street, and escertzined
fro.i her tast sae, irs. -raz, was ceing ejected by tihe Hebebrand
fealty Ccupany, ovmer of these preiises; that tois contzet ... -
with lrs. Wraz was on or about June 20, 1934, and that on this

~seme date sae communicated with the Hebebrand Realty Compeny,
which at that time was located on lenison Avenue, and ascertained
fron them thet they were the owners of the premises at 3973 West
140th Street; taat she inguired es to whether or not the .
premises were for rent or for sale and was advised by some
man over the telephone that the preaises could not be rented
- under eny circurstences, but that the place was for sale;
that she personally telked, subsequently, to a Mr. Slade in .
the offices of the Hebebrand Realty orzanization, at waich -
tire she was advised by Mr. Slade that they could not rent -
this residence at this time due to the fact that either a -~
friend of his or a friend of the organization was going to -
move into tnis house, but that the place was for sale for »
‘,;5400 v ) " . ’. . }
. \.' . N ’\' ./

ilrs. Karchner will further testify that she, after
having been informed that the place was not for rent under
any circumstances, end ti:inking the price quoted to de
exorbitant, disiissed tfe idea of recting this house and
noved into the house, where sice is now living, on June 28,
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1934; that she 1ad no further dealingzs with Slade nor any

[

following September 5, 1934, when Slede telephonically :
contacted her and asked uhether or not she was still 1nterestod
in the purchase of the house at 3973 West 140th Street; that
’ she aivised in the affirmative and'on the seme Sunday she fo
* , wes accaupanied by Slade and viewed the premises both on the
inside and outside; that at that time the furniture, alleged-
ly belonging to ALVIN KARPIS, was still in this house; that
she inquired of Slade whether or not she could purchase some ;‘M
of this furniture and was sdvised by Slade that none of this - ~
could be s0ld until a lapse of one year. She can further
testify that Slede, at this time, quoted her a price of
$5100 for this residence; that Slade was the only representa-
tive of the Hebebrand Realty orzanization with whom she - .- -«
discussed these premises, either for rentel or for purchaso.
é
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W. X. PETERS ° . AP v T

A,

1340 Russ Building,
San Francisco, Cal.

Will testify that in September 1934, he was a
Special Agent of the Federal Bureau of Investigation,
U. S. Department of Justice; that on or about September 6,
1934, he conducted a search of the premises located at
3973 W. 140th Street, Cleveland, Ohio, formerly occupied by

ALVIN KARPIS
DOLORES DELANEY

and that in this search he found the following articles:

A packarse of 12 pay envelopes having printed
thereon the name of the Noonan Detective Agency, 1900 Buclid
Avenue, Clevelend, Ohio, said envelopes having the name
H. G. Milgreth written thereon in long-hand, .

A copy of the eriminal record of Charles Carroll
FBI No, 30222, g L y L

letter head of the A, W, Hebebrand Organization, Inc.
871 Dennison Avenue, Cleveland, Ohio, which contained the
following writing: "Received from H, G. Milgreth $37.00
for one monthts rent for five room dbungalow located at 3773 W.
140th St., starting July 6th, subject owner's approval, -

The A, W. Hebebrand Organization, per E.P.Slade,*

i Calling card of the Thomas 8hirt Co., 240 K. High .
8t., Columbus, Ohio, G, 8, Frambes, President. - On the
reverse side of this card there is the following quoted pencil

notation: ®Cleveland, Ohio, 8-19-34, received E, Bronson
$50,00 deposit on three orders shirts, (signed) Thomas Shirt

Co. per G.S.F." P

ol




7, K. COLLINS ° o | e
Special Agent, -~ . T T Lt L Lotew okl
Fecersl Bureau of Investigation, - T oo
U. S. Department of Justice, : o
1448 Standard Building, 0 : T o N
Cleveland, Ohio, ) ’ i -

will teétify that shortly after the premises at
3973 W. 140th Street, Cleveland, Ohio, were abandoned by
S ST ALVIF ARPIS . )
’ : DOLORES DEILANEY S ) :
. . ‘ - ) _/ L o
on or about September 5, 1934, he made an inventory of certain
personal property found at this house and among other things
located two men's shirts with the neme of the Thomes Shirt
Co,, Columbus, Ohio, in the neck band; that these shirts were
gize 15 and had the initiels *DJH" on them,

-
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r . - - < -~ P P N o AT e PP
4411 West 171st Street . e i TR T e S
Cleveland, Ohio ) o : - » | .-

will testify that he lind et the above-nentionod v

address in August and September 1934 and thet he observed . °
during the month of August at the address, 4419 West 171s%
Street, Cleveland, Ohio, the following named individualss

ALVIN KARPIS -

WYNONA BURDETTE

GLADYS SANYER

PAULA HARMON

FRED BARKER
. HARRY GA.\EPBELL : N Ty
and that a day or two following the arreat of lynona Burdotto.
Paula Harmon and Gladys Sawyer in Cleveland he observed a '
man whom he believes to be

-

ARTHUR W, . HEBEBRAKD

cell at the house, 4419 West 171st Street, but that, however,
he cannot be positive in the identification of the photo- - ..
graph of Hebebrand, stating with reference to this man,
however, that he observed him drive up in front of the

house at 4419 West 171lst Street in either a Ford or Chevrolet ,-
eutomobile, get out of the car in which a woman was sitting
and walk part way up to the front porch of 4419 West 171st
Street and then turn around and walk back to his car and
drive away.

4
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*" MRS, CARRIE POHLMAN
4411 West 171st Street e
.- Cleveland, Obio = - =~~~ ~ - " . =7 =70 0TT T T

_ Will testify that in the month of August 1954 -
she observed the following named individuals at the -

tions from the photographs exhibited to her.

ALVIN KARPIS
WYNONA BURDETTE

é

St

house, 4419 West 171st Street, making her identifica- < .

et
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MRS, WILLIAM KLINGER, , ST UL T R ,
4415 West 171st Street, -. . . . oTNT 0 L
Cleveland, Ohie. Ui . e [
. (c . P _ - . 4.}, ., N .1.j- ‘ Y ' ’. i) . 4_’
Will testify with reference to =~
PAULA BARMON
WINONA BURUETTE
ALVIN KARPIS
‘ 1. ‘-. )" \\} - R “: T :. ‘\ '” \\ :
\ " Will testify that they reeognize from photographs -
those individuals mentioned above as having resided or
visited the premises at 4419 West 171st Strut in tho early
fall or late summer of 1934, - - - -
i \ RN T
i ] 4 } .
; e x ‘}, ' ~ \. ; ‘;
% e i : 7 . /
’
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MR, GECRGE WILLARD
4423 West 171st Street
Cleveland, Ohio

uu testlty that he 1: lblc to rocognizo rron photosraphl
the following individuals as having lived or visited at 4419 Ieat _
1715t Street in about August of 1534: . . . SRR L
WILLIAM J, mumsal e
WYNONA BDRDE'I‘I’! L o i
EARRY CAMPBELL -~ . . - .
FRED Bnm o -+ RS . E ' . R -
PAULA HARMON
GLADYS SAWYER
MILTON LETT,

g

that he is aleo abio to stéie th;t the photograph_or”'\.‘ k ~

ARTHUR W. HEBEBRAND

somewhat resembles & man whom he saw at the house on one cocasion,
et which time he was there in company with Milton Lett; that,
however, he cannot be positive as to this identification of Hebe-
brend.
MRS, GEORGE WILLARD
4423 West 171et Street = : ,
Cleveland, Ohio , o . N

Will corroborete the testimony of her husband, Mr. George
¥Willerd, with reference to seeing the following persons at 4419
West 171st Street in the month of August 1934:
i WILLIAM J, HARRISON °
WINONA HIRDEI'B "

-~ v
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MRS. OLIVE ROWE

Cleveland, Ohio _ oL ; Tt
Will testify thet in about August 1954 at the -
premises, 4419 West 171lst Street, she saw . "~ . T3

whom she is able to identify from photogrephs.

s g e, o 5% .
- & N o a S5 e
. , i< ols iy Lo AR Rchea i
S . S 3B ezt o S S DR
B 7
~

4418 'Olt]ﬂll? Street - SRR *;,._‘»,».- -

\.'..'

PAULA EARMON -



* oo TIETT ST U T,
- :z' M -~ N
W, E. HOPTON D Nelnoo e
: - IR t -f i K > eu
3 X 7 e / : LA
Speciesl Agent, B 4 R
Federal Bureau of Investigation, . '
U, S. Department of Justice, S ' -
1448 Standard Building, e VSR LA
Cleveland, Ohio, )
" Will testify that he made an inventory of certain -
o personal property found at the premises 4419 W. 171st Street, :
& Cleveland, Ohio, shortly after these premises were abandoned
e on or about September 5, 1934 by ‘
lm m - -s.;- - . PR - -
PAULA EARMON
and that among other articles found by him, he found six shirts
masrked with the name of the Thomas Shirt Co., Columbus, Chio, -- -
: , .
- - -~ ‘/ -
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VRS, J. CULLEN e TR LT s

7916 Franklin Blvd, ', G ST e
Cleveland, Ohio. : oo S v
Will testify with reference to .., - . .
FRED BARKER

ARTHUR R. "DOC®™ BARKER
I'!NONA BURD!T’B

'-.; ~ e
Al

Will taatiry that in the year 1954, ghe was the i

owner of the apartment house located at 7009 Franklin Blvd., .
Cleveland, Ohio; that on either August 21st or 22nd, 1954, a
women, who she identifies from photograph as being WYNONA
BURDETTE, in company with two other women, whose identity
she i3 not able to esteblish, rented an apartment in the
epartment building et 7009 Franklin Blvd., paying at that
time a $20,00 deposit; that WYNONA BURDETTE gave the name
Krs., Geo., Wolcott and that WYNONA BURDETTE at this time stated
that her husband wes employed by the Lake Erie Dredge Co,
and that he and her brother were to live in the ‘apertment,

. \

' . That the rollowing ‘ay a man, ahe 18 eble to identity
from photograph as being FRED BARKER came to her home im a .
Ford sedan sutomobile and paid bher the balance of the rent
and at that time she noticed there wes another man who remsasined

h in the automobile, who she is able to 1dent1fy from photogruph»
as being ARTHUR R. 'DOC' BARKER. s d =
. That tollowing the publicity vith reforonco to tho
arrest of
S " 'GlADYS su'm ST ’
‘ ; PAULA HARMON P ¥ '! s
‘ . WYNONA BURDETTE . *

in Cleveland, Ohio, on September 5, 1934, she observed the o
photograph of WYNONA BURDETTE in the newspaper and recognized
it as being the woman fwho was known to her as Lrs. wWolcott,
who had rented the gpartment at 7009 Franklin Blvd.,, end that
she observed in the newspaper the name of Special Agent W.E,
Feters and she czlled him and furnished this information.

o9




WYNOWA BURDEDTE .. . . .\ ey p v vt mamg v ocam o come e ot e = oo ooe e o e

United States Detention rann,A -
Milan, Michigan. e S I U e N
v LaT v e . -

. This witness will furnish testimony concerning

HARRY CAMPBELL 5

VILLIAM WELVER

MYRTLE EATON

FRED BARKFR

PAULA HARMON

ALVIN KARPIS -~ -

DOLORES DELANZY = | ) :
B ‘GLADYS SKVYER . | g
' ARTHUR R. "DOC" BARKER -

-

. This witness will testify that durinz the summer
of 1324 she and Herry Campbell left 2831 - 1Z1st Street,
Foint rlece, Ohio, where they had been living after she was
released from the hospital on the second occasion, which was -
eone time around the latter part of July 1934; that they went
to Grand Forest Beach near Sandusky, Ohio, where they lived
. for s short time in a cottage with William Weaver and kyrtle
Eston; thet later at Campbell's suggestion they decided to
move to Cleveland; that she did not know any reeson why
Campbell desired to move to Cleveland; that et that time Fred
Barker, Paula Harmon, Alvin Karpis, and Dolores Delaney drove
N from Grend Forest Beach to Cleveland and visited with Fred
Barker and Paula Harmon et an address which she belisves was
10515 Parkhurst Avenue; thet Gladys Sawyer was present at this
address and Harry Campbell gave her an address which she be-
lieves was the address of the manesger of an apartment house
located on or about the 7000 block of Franklin Bouleverd; that
. she, Paula Hermon and Gledys Sawyer went out looking for am
: epartment and called upon an elderly man and woman at the
address given to her by Campbell; that this man showed her
en apartment in an epartment building around the 7000 dlock
of Franklin Boulevard, which building was located two or
tkree blocks from the residence of this elderly man and
woman, vho apperentlf were the manzgers or owners of the
epartient building, and she looked et the epartment, which
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apoeered to be sstisfactory to her; that she, Paula and
Gladys thereupon returned to Fred Barker's epartment and
she advised Campbell that the apartment eppeared to be
: satisfectory to her; that from the conversation she had .
PO . with Campbell she understood that he had already looked .. .
' at this apartment; that when he gave her the address he t
mentioned that some of "the boys" in Cleveland, apparently
referring to some acquaintances of Harry Campbell, Fred - -
Berker, or Alvin Karpis, knew the manager of the Franklin .
Boulevard apartments, and that the manager was all right;
that thereafter the same afternoon she and Campbell went - ..
to the apartment in question and paid the rent for sams,
using the name of George Wolcott; that they thereafter
returned to Grand Forest Beach end a few days later again
came to Cleveland and took up residence at the Franklin
Boulevard eddress and that Arthur R. "Doc" Barker stayed
with them at this apartment. '1 o oL } |

This witness will also state that during this
period of time she had not recovered from her illness and
confinement at the hospital in Toledo and for this reason
she did not go out; that sbhe heerd Horry Campbell end
others et Clevelanrd speak of visiting a gambling place,
but she cannot recall the neme of the gembling place in

. guestion, or any individuals connected with this establish- . _
ment., She can state that she recalls that Alvin Kerpis
carried some kind of detective credentials, but she is

~unable to state where he obtained them, or what detective

agency neme appeared on them; that she does not know why
Alvin Xerpis and Fred Barker left ‘I'oledo and came to live
in Cleveland, and does not know the person or persons with
whonn they were acquainted in Cleveland, This witness will

- testify that after coming to Cleveland she first went out
on September 5, 1934, which was when she and Paula Harmon
and Gladys Sawyer went to the Hotel Clevelend to have a few
drinks; that on this occasion they became quite intoxicated
and she remembers that Paula was waving $100 bills in her
band, and that shortly theeefter the three of them were
placed under arrest by a policewoman; that she remembers
Gledys Sawyer was carried from the hotel in a wheel chair,
and that her recollection is that a large crowd gathered and
they were teken to the police department in a taxi cab; that
on the way she threw the keys to her epartment out of the
window of the cab, because she 4id not desire to have them
found in her possassfon, but she was surprised when these same
keys were shown to her later end she came to the conclusion

. 61




IR

policeman; that she remembers Paula Harmon likewise threw

e number of articles from her purse and after throwing
several articles out of the cer window the policewoman ..
‘took Paula's purse eway from her; that Paula was fn T° -
possession of a bracelet at that time and the policewoman
said she would give possession of the purse to Paula later;
thet they were placed in cells at the police department

end that she, Wynona, being quite intoxicated, went to =~
sleep almost immediately., This witness will testify -~ -~
further that she 4id not solicit any of the matromns or
policewomen to be released, mor did she overhear Paula

or Gladys talk to anybody; that on the following day she
recalls that & lawyer named Stanton appeared at the jail

and talked to her and on the same day she was also :lnter- N
. viewed by former Spocial Agent Peters, . E !

“
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This witness will rurnish testimony éoncerning :

L S

HARRY SAWYER = - .
ALVIN KARPIS -~ © . ., .
DOLOR®S DELANEY

FRED BARKER

PAULA HARMON

CHARLES J. FITZGERALD

WILLIAM J, BARRISON -

3 ’ ' WILLIA! ¥RAVER y i FR
g : . MYRTLE EATON . o
- T VOLNZY DAVIS - “ -
ED:A MURRAY

HARRY CAMPBELL . -
WYNQIA BURDETTE
JAMES *SHTZY" FATTON

This witness w:lll testify thet during the mnth of
Mey 1934, she and her husband were living at the Boulder
Hotel, Las Vegas, Nevada; that on or about Mey 13, 1934, .
which she recalls was Mother's Day, she proceeded to St, Paul,
Minnesota, where she and her_husband had previously resided,
and where her husband ran a saloon, to attend to some business,
and remained there epproximately one week; that when she left
8t. Paul, Minnesota to return to Las Vegas, Nevade, she called
upon one Jack Peifer and told him that if any of “the boys™ ..
desired to get in touch with her husband that he could be e
reached at the Boulder Hotel in Las Vegas, Nenda. e,

She vill state thet on or about June 20, 1934, her .
busband, Harry Sawyer, received a letter from Alvin Karpis -
postmarked at Cleveland, Ohio, in which Karpis requested that
she and Harry come to Oleveland to visit with him; that Karpis
advised that if they desired to come to Cleveland to send a .-
letter to him in care of genersl delivery, Cleveland, advising
of their plens; thet Eerpis mentioned in his letter that she )
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and Earry snould rezister et the Hotel Clevelend under the
neme of lfr. er? irs, Frank James, and thzt he would contact
them at the hotel; that she and her husband and little , .
girl, Francine, left Las Vegas, Nevada on the night of June 2,
1934, by train end arrived in Cleveland two days later; that o
upon arrival they registered at the Hotel Cleveland as Mr, - - .~ -
and H¥rs, Frank James and daughter, and were assigned to rocm .
1038; that on the afternoon or evening of their errivel she
wrote a letter to Alvin Karpis for bher husband, advising of

their arrival in the city, and steting that they were located

at the hotel; that this letter was addressed to Karpia in care

of general delivery, Cleveland, Ohio, = e

This witness will state further that about two or
three days later Alvin Karpis and Dolores Delaney paid them
a visit at the hotel; that Karpis and the Delaney girl were . -
living together at the time; that Karpis invited her end N
Harry to live with them during their stay in Clevelend, which £
invitation was readily accepted; that Karpis was living at .
the time in & house on Flamingo Street; that after going to
this house Karpis and Dolores Delaney drove her and Harry to -
en epartment at 10515 Parkhurst Avenue, occupied by Fred Berker °
end Paula Harmon; that she =nd Harry continued to live at the
Hotel Clevelend for two or three deys, a2fter first making
contact with Kerpis, and that she remembers that Dolores Delaney
and Paula Harmon helped her move from the hotel; that during "~~~
the next few days she was not feeling very well and that she
decided to go to st. Paul, Mixmeaota for a physical emination.
¥ A 3
) This, witness will state that on J’uly 3, 1934, Karpie !
drove her husband, child and her to Fred Barker's place in -
Cleveland and upon arrival at the apartment she saw Charles J.
Fitzgerald, whom she had known for many years, and Williem J,
Harrison whom she met for the first time on this occasion; that
both of these men had just arrived from a place on the lake at
Sandusky, Ohio, where Williem Weaver, Myrtle Eaton, Volney Davis,
Edna Murray, Harry Campbell, and Wynona Burdette were living; = °
that she recalls that both Fitzgerald and Herrison were somewhat
drunk, and a short time thereafter, during the morning, ¥Fred T
Barker, Fitzgerald, Harry Sawyer, -the little girl Francine,
and she drove to Chicago, Illinois, in Fitzgerald's Packard
sedan; that she recalls that Fred Barker wa.nted t0 see his mother

¥
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who et that time was living in en apertnent st 73rd Street e
- o ard South Shore Drive, Chicago, Tllinois; that shortly after - #ur--.
' their arrival in Chicago, Belle Born, who for many years had . *
been living with Fitzgerald, without being married to him, L
visited them at Ma Barker's apartment; that she stayed over.‘:“
night with Ma Barker and on the following morning took @ '’
plane out of Chicago and went to St, Paul, Minnesota, where . . «
she had Dr. Henry Hall exemine her; that he told her that she
needed an imnmediate operation, whereupon she returmned to .
. Chicago by plane to advise her husband of the operation, and -
a " also to get a few clothes which she thought she would need at -
the hospital; that she returned to St, Paul by train on the
same night and that Belle Born and her little girl, Francine
Sayyer, accompanied her,

o

e %

. ’ . " She will state that she remained in the hospital T

/ - . in St, Paul from July 7, 1934 to July 23, 1934, and that '

’ during this period Belle Born was taking care of Francine --
on her farm near Mankato, Minnesota; that while in the
hospitel she was visited on one occasion by Paula Harmon,
vho flew up from Cleveland to visit her; thet she wes re-
lecsed from the hospital on July 23, 1934, and left St., Paul
on the same dete, together with Belle Born and Frencine; that
Belle Born left the train at Toledo, Ohio, stating she was _ .
going to stay with some friends, and indicated that Cherles J.
Fitzgerald was waiting in the c¢ity for her; that she and

- Francine continued to Cleveland and upon their arrival took -.

K a taxi ceb to the apartment occupied by Fred Barker and Peula;

. - Harmon, st which place her husband had been living while she ;
was in the hospital; that Pesule invited them to stay at the
epartment, she feeling that she could take care of her while

N she was recuperating and that she, her husband, and little
girl 4id stay at this apartment; that during the first peart
of August, Fred Barker and Paula Harmon moved to a house at .
4419 West 171st Street, Cleveland, Ohio, which was much larger
than the apartment and that she, her huaband and little girl .
v moved with tbem.
~ : S
’ ' } This '1tnesa will state that arter she had boen in
Cleveland for several days she discovered that she had left
the hospital too soon and that she had to take treatments
from a local physician; that she asked Fred Barker whether he
knew a good doctor 1n Cleveland, and he said that some boy at
the Hervard Club had just undergone an operation; that he
apparently hed a good doctor as he frequently heard the boy
telk about him; thet Fred Barker steted that he had forgotten

T v “" -
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the doctor's neme, but volunteered to contact this individual
et the Barvard Club end get the doctor's mame from him; that
on the same afternoon Fred Berker drove Paula Hermon and her L
to the Harvard Club and Fred went into the club end apparently . .....
contacted the above referred to individuel, while she and Peula -
remained in the car outside of the club; that Fred Barker re-

- turned and gave her the neme of Dr. John Hannibal; that on the

3 same day Peula Harmon accompanied her to Dr. Hannibal's office "

and she recalls that she told the doctor thet some employee of :
the Harvard Club recommended him to her; that she thereafter
visited this doctor frequently up until the time of her arrest
on September 5, 1934; that on frequent occasions Paula Harmon -
drove her to the doctor's office, and on other occesions she
was driven there by Dolores Delaneye

This witness will testify that shortly after she
end Harry Bawyer moved to Cleveland, she asked her husband
v : on one occasion why Alvin Kerpis and Fred Barker were living
s ' in Clevelend in preference to some other city, and he replied
that they had a connection in the city, but did not indicate
who this connection was; that around this time she heard
frequent mention mede of the Harvdard Club and from conversa-
tions which she heerd she gethered thet Karpis and Fred Barker -
were freguent petrons of the c¢lub; thet in these ccnversetions
between Alvin Kerpis end Fred Bsrker, mention was mede of one
"Stirry", but she Goes not recall =ny definite statements wkich
were made relative to this individual; thet, however, she was - -
able to gather from the conversations that he was either the
owvner or the manager of the Harvard Club and was very friendly
with "the boys"; that on several occasions when ¥Fred Barker
and Peulea Harmon would gc out in the evening by themselves they
would say they were going to see "Shimmy®, but they never
indicated what they were going to see him about,

She will state that shortly after she returned to
Cleveland from the hospital in St. Peul, that she, rred Barker,
Paula Harmon, and Harry Sewyer drove to the Harvard Club where
Fred Barker and Harry Sawyer apparently had a meeting with Karpis;
that after they arrived at the club she and Paule went inside to
pley Keno and Fred ard Harry remained in the car; that she and
Paula had a cap of coffee there at the lunch counter, and at
this time Paula introduced bher to "Shimmy" Patton'as Harry's
wife; that she can identify the photograph of "Shimmy"™ Patton
as the man to whom she was introduced on this occasion; that she
had no conversation with Patton at the time; that she and Paula
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played & couple of gemes of Keno after which they returned to . = -
the car and found Kerpis there talking with ¥red and Harry; - .
L thet ehe went to the Harvard Club on only one other occasion el
Vo after that and on that visit she and Paula played Keno; that . S
: ehe cannot recall whether the boys accompanied them on the

occasion of the latter visit; that while at the cludb ahe :
observed that Paula was well acquainted with some of the em= - .
ployees at the club, but that she could not recall the names . . .
of eny of them; that she never saw either Fred Barker, Alvin - -
Eaerpis or her husband talking with *Shimmy" Patton privately
or otherwise either at the club or elsewhere,

She will state that on about August 15, 1934 Herry
Campbell, Wynona Burdetitte and *Doc™ Barker moved to Cleveland
from the lake cottage mnear Sendusky, Ohio, where they had ki
lived during the summer; that she recalls that Wynona ceme to -
Paula's house on her arrival in Cleveland and thereafter she
end Paule assisted Wynona in renting a house at 7009 ¥ranklin
Boulevard; thet she does not remember from whom Wynona rented
this place but faintly recalls that it was from en o0ld couple
who lived next door to the apertment building; thet in regerd
to the bouse in which rred end Paula were living she recalls
that on one occasion either ¥Fred Barker or Paula Harmon told
her thet the property belonged to one of Shimmy Patton's .
partners and that a man by the name of Mitchell was the .renting
agent. ) } ; '

} . ’ N

This witness will testify that while living with .
Fred and Paula at 4219 west 171st Street, Alvin Kerpis, Dolores
- Delaney, Williem J. Harrison, Barry Cempbell, and Wynona Burdette,
. visited the house on several occasions; that she, Gledys, never
had occasion to vieit Alvin Kerpis and Dolores Delaney at their
bome on West 140th Street after she returned from the hospitel;
that on the last two occasions she, Fred Barker, Paula Bamon -
and Harry Sawyer went to the apartment occupied by Harry Campbell
and Wynons Burdette for dinner; that "Doc®™ Barker visited the "
Fred Barker house from time to time; thet she understood that
"Doc® Barker was living with Harry Cempbell and Wynona Burdette
and that Willie Harrison was living with Alvin Karpis and <
Dolores Delaney. : :

P - -

This witnes# vill ste»e that it was ker understanding
frori conversetions she overheerd thet ker husbend, Herry Sawyer,

g
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wee introduced to "SLimmy™ Patton es e gembler fron St, Peul;
thet efter the Brener kidnapinc Fred Barker and Alvin Kerpis
agrzed to set up kher husbend in business, either in a seloon
- or some gembling establishment; that she remembers that while -
living in Clevelend, Fred Barker and Alvin Karpis were negotiat-
ing with "Shimuy"™ Patton to open a gembling place, or acquire.
a concession on slot machines in the county next to Cuyahoga ~ ~*°
County for her husbard; that Patton wes supposed to be able -
to "fix" the sheriff of this particuler county and that it
required $15,000 to get sterted; that Harry discussed the
proposition with her, but she objected to it strenuously, :
telling him that ske did not want him to be obligated to that .
extent to the boys, meening Fred Barker and Alvin Kerpis. -

She will state that on or ebout September 1, 1934
her bhusband &nd Williem J. Harrison left Cleveland, but she
did not know where they went; that she has since been told
by her husband that they went to Miami, Floride, but when
he deperted he only told her thet-he would be back in a few
deys, and that she should pack their clothes and be ready to
leave for Las Vegas, Nevada, upon his return to Cleveland.

She will state that on September 5, 1934, Wynona
Burdette ceme to raula's house during the afternoon ana
thereanfter the three of them, takinz the little girl Francine
elonz, went on a shoppin: tour downtown; that ncne of the boys
were at home when they left and she did not know where they
were at the time; that they went downtown in Fred Barker's
' Ford coach; that after they finished shopping they stopped
at several places for drinks and around 4:30 P. M. they went
to tle cocktail room of the Eotel Cleveland for more drinks;
that while at the Hotel Cleveland she and Paula got into an
argument and epparently became very nolsy; that she ®passed
- out" and she recalls that when she came to she was in a police

car on the way to the police station; that she remembers Wynona
Burdette and the 1ittle girl were sitting in the back seat eand
Peule Hermon was in the front seat with a policewoman, who was .
driving the car; that en route to the station a uniformed officer
jumped on the running board of the car and rode with them to
the police station; that upon arrival et the station they were

. booked for disorderly conduct and she gave the name of Mrs,

g Frank Jemes; that Paule gave her neme as Mrs, Matterson, and
that Wynorna geve her name as Wynona Wolcott; that she recalll
that Paula told the police that her husband was employed as a-
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gambler at the Hzrvard Club; that she vas fairly certein

that the officers did not know who they were et the time

and she does not believe there was enything in their purses .

which would identify them; that they were placed in separate

adjoining cells around six P M. end she immediately fell

esleep; that lete that night the was taken from her cell <: *

and teken before a policewomar who asked her for her correct -

name; thet she replied that ber name was Mrs, Frenk Jemes,"

whereupon the policewoman steted that her little girl had

told them that her name was Francine Sawyer end that her

mother's neme wes Gledys; that she edvised the policewoman .

that the little girl must know what she wae telking ebout, =~ -

end that the policewomsn left; that about a half bbur later

some uniformed officer came to her cell and told her that

someone from the Department of Justice would telk with her

in the morring. : : e o
_ \ . . . 3

This witness will testify further thet during the ¥

middle of the night she, Paula end Wynona were teken to o

the identification unit at police.headquarters to be finger-

printed and photographed; that on the way Paula advised her

thet ske had ar ettorney coming to see her in the morning;

that Paula did not indicate to her how she had besr able to

ccentect the attorney or how she knew he was coming to see her;

that on the following morning she was questioned for a few

minutes by & Department of Justice Avent named Peterss

This witness will also state that on the same
morning tke matron came to her cell end told her that an -
attorney wanted to talk with her; that she, Paule and Wynona
were taken to a conference room and Paule went into the roam -
elone while she and Wynona waited outside; that shortly there-
after Paula called them into the room and introduced them to
an attorney named Edward Stanton; that Paula told this attorney
that her husband was employed at the Harvard Club; thet she and
Paula were living at 4419 West 171st Street; that at this time
Mr, Stenton pulled a newspaper from his coat pocket and showed
it to them and asked 1f they were the girls referred to in the
paper; that they looked at the paper and reed about their ar-
rests and about a police reid on & house at 4417 West 171at
Street, 'in connection with which no one waes found at the house;
that they told Mr. Stanton that they were the women in question;
that she remembers that Paule told Stanton that they were friends
of *Shimmy"™ Patton of the Harvard Club 2nd asked thet he get in
toush witk Pattcn refative to a bond for their release; that in
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this connection Paula told Stanton that he ehould tell

. .

Stimmy Patton that Mrs, Matterson sent him and that Patton

sould know who she was; that she, Gladys Sawyer, also told’

-~

> -

Stanton at the time thet he should get word to the boys to
get out of town; that Mr., Stenton asked whom she meant by-
the boys end Paula told him tkat he should get word to Patton

and Petton would know who they meant.

This witness will state that she and Paula turned

over all of their jewelry to Mr, Stanton; that later she

-, s

.o~ .

and the two girls were turned over to the Department of Justice
and were questioned in the Depertment of Justice offices at
Chicego, Illinoia, and that after being questioned they were

released, .

70



gy e

qe e e
XN Ty
e . ™ a

-
.

Y

DR, JO=7 ¥, F''MIBAL , 5

Mershall Buildin.g, v Vet M en TR e e pateni G0 et el A
West 85th Street and Lorain Avenue, cor SR T
Cleveland, Ohioc, - - ‘L ; Lo ‘
- o T T

\ - ’ \; . e‘ . ) . ‘r.‘l‘:' -“1‘, . _ ‘,'-_\" Q'“ -

This witness will furni sh test'imonj cbncerx’xing

. GLADYS SAWYER
Ce PAULA H:RMON

Subpoena duces tecum should issue against this
witness to produce records of his office relative to the
treatment of lh's. Frank James during July and August 1934, .
I L

. This witness will teatiry rrom his records .
that he treated a Mrs, Frank James, 3812 West 159th Street,
on July 26, 1934, July 30, 1934, August 14, 1934, and
August 16, 1934; that on the latter two occesions this
woman used tre name of Mrs. Matterson; that the difference
in nAames might be a misteke made by his nurse, or might be
the name of another womean who came to his offices in com-
pany with the woman known to him as HMrs, James. This
witness will identify the photogreph of Gladys Sawyer as
the women known to him as Mrs, Frank James, and whom he .
treeted professionally end he will identify the photograph
of Peuls Harmon es & woman wro accompanied Gladys Sawyer to .
his office. He will state that when Gladys Sawyer came to
his office she mentioned the neme of the Earvard Cludb, but
he cannot recall whether she mentioned the names of any
individuals at ths club; that the mention of the Hervard Clud
414 not appear of any significeance to him at tke time inasmeh
as Mrs, Arthur W. Hebebrand, Mr, and Mrs. Jemes J, Patton, '
end Louis Monica, as well as possibly ten other individuals
employed at the Harvard Club had been his patients from time
to time; thet he cannot recall whether or not he received a - -
telephone call from enyone at the ¢lud advising him that thq' N
Sawyer woman was coming to ‘see him, although he will state ’
thet he may have received such a call. »
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&( CPAKLES SELLERS
3113 Hervard Avenue,
Newburgh Heights, Ohios .= .. = ... . ... .
PRI ’ - . C e ‘,"_’ : R \ - L ~A" L . " .—'.;';‘ :’4
. This witness will testify concerning % - \
‘; . . '; . . ‘ . ;- /.I » . - ”“ )
R : . et M A . ALvm K.ARPIS . . - e e .

WILLIAM J., HARRISON

. , Sl ) B
This witness will state thet he resides at 3113
Hervard Avenue, Newburgh Heights, Ohio, and that he has
operated a beer parlor and restaurant at this address since
- May 1932; thet he was operating at this plece during the
' surmer and fall of 1934; thet his plece is located directly
in front of the old Harvard Club, which place was operated
‘a8 a gambling house from about December 1933, to the early
part of January 1936, when it was -raided and closed.
This witness will state that some time during
Jenuary 1935, he re=d in the local newvspapers, either the
Plain Dezler or the lews, of the escepe of Alvin Kerpis in
Atlentic City, New Jersey, and thet Karpis' picture was --- - .
published in the paper; that upon seeing thie picture he
. recognized it as a man who had been in his place and was
¥nown to him as "Slim™; that "Slim® came to his place driving ~
a Ford coupe and there were two other fellows with him, one.
a little, short fellow who was generelly called "Red™ amd - 4
another one not quite as short, who was called Harry; that w
a crap dealer at the Harvard Club who hed only been employed
* there about two weeks and who was known only as Bill, brought
‘ these fellows into the place and said they wanted something to
drink and asked that he take care of them; that he asked Bill
if they were all right and he said they were; that he asked . °
Bill one day where these fellows were from and he advised
that they were "out of Toledo™; that these fellows came into ]
the house and stayed in one of the front rooms on the first floor .
* where meals are served; that he would estimate that they came to .
his place at least twenty times during the late summer of 1934;
that they would usually come about one or ome-thirty in the
afternoon and remain an hour or two and would always stay on

’
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the first floor, and would not go to the basement portion of
the plece; that the man knovm to him as *Slim" would always
come to the door and ask if anyone was in there; that at
that time of the day there was usually no one on the first .
floor and he would come in and would wave at the others to-
come in and they would occupy one of the smaller rooms on t’he
first floor. I 3 ET o e

This w’ltne'ss will state further that he can identi-
fy the photograph of Alvin Karpis as the man who came to his
place on numerous occesions and who was known to him as "Slim"; ,
that he can identify the photograph of Willie Harrison and .
state that this is the individual who was known to him as
"Red"; that he also recells that the man whom he knew as Harry
referred to Harrison on one occasion by the name of Willie; that
he has viewed numerous other photographs, but is unable to . .
identify any of them as being the likeness of the men whom he i
knew as Harry, This witness will stete further that when Kerpis ,
ceme to his place he always had his shirt collar open and never -
wore a tie or coet; that he came to the plece on a couple of
occasions at about ten or eleven o'clock in the evening, and
took eway four or Tive pints of whiskey; thet when Karpis came
in he always came and departed the same way, thet is, coming
fron the west side of Cleveland, and departing in the same

direq@ian. - e e
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GZIO0n3Z TALBOT
1385 Manor Park Avenue, : = ST
Lekewood, Ohio, T R . N
. . ' ) N ,,-.‘ v . "; '.n. ‘ .
This witness will furnish testiﬁony concérning

ARTHUR W. HEBEBRAND

JMES wSHTMY® PATTON - © -

FRED HUNTER
MILTON IETT
R )
This witness will testify that he has been in
the enploy of the Eervard Club in Newburgh Heights, Ohio,
since December 1933, and that for the past several years
he has been a floormen at the club; that the club has been
operated, during the period he has worked there, as a gamdbling
estzblishment ané thet the owners of the place are Art Hebebrand
end "Shirnmy™ Petton, He will state that the club is opersted
through virtue of a "fix" throuch the meyor and mershzl of
Newburgh Heights, Ohio, and will state thzt tke details of
the payoff to these officials are hendled by Hebebrand and
Patton, He will identify the photographs of Art Hebebrand
end *Shimmy" Patton and state that they mre the owners ard
operators of the Harvard Club. He will state that Tony Y
Amersbech and *Sharkey™ Gormen heve been employed at the clud
for the past severasl years, both of these individuals having
worked on the door end Gormen having also worked as a bdblack
jeck dealer. He will identify the photograph of Fred Hunter
and will state that he was employed as a black jack dealer
by him, the circuustaences being that Hunter came to the place

-and asked for a job and being short of dealers at the time he

gave him a Job after first finding out he could deal the game,
He will state that Hunter was only in the employ of the place

for a short time and that later the club purchased dice from =
him as a representative of one Joe Handys. He will identify the

photograph of Milton Lett end state that Lett worked at the club
as a shiller for some months prior to the fell of 1935, the

~
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circumstances of his employment being that Lett ceme into

the cludb one day and said he was sent there to go to work

as a shiller; that from this statement he, Talbot, assumed

this order to put Lett to work came from higher up and for
this reason he did not ask any questions but put Lett to
work et a salary of $7.00 per daye. ' -
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GTONST Al CONYAY
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3787 West 136th Street,

Cleveland, Ohio, o S

.
»

T Tris witness will furnish testimony conéerﬁing

~ - . (4

- -

ARTHUR W, HEBESRAND
JAMES "SHIM2Y" PATTON
FRED HUNTER '
MILTN LETT

JOE ROSCOE

JA®S "TIP" O'NEIL

This witness will testify that he went to work -
for irt Hebebrand and "Shiumy" Petton at the Harverd Club ¥
a gambling establishment in Newburgh Heights, Ohio, about
six years ago; that during the year 1934 he was working at
the club running & roulette wheel; that during 1935 he was ~
working at the place as a ladder man; that since the big club
was closed as a result of & raid during January 1336, he,
tozether with "Toots" Talbot, have been "fronting" for Art
Hebebrand and "Shimny" Patton at the present clubs ... . ...

This witness will identify the photograph of
Art Hebebrand and "Shimry"™ Patton and etate that they were
the owners and operators of the 014 Harvard Club, and are
the owner of the present establishment which operates under
that name., He will identify the photograph of Milton Lett
and state that he worked as a shiller at the Harvard Clud
during the year 1935, and was known around the club under
the neme of Willie, He will identify the photograph of
Fred Hunter and state that he dealt black jack at the clud
having worked on the day shift., He will identify the photo-
graph of "Tip"™ O'Neil and state that he has known this in- =
dividual for possibly fifteen years and state that he is
employed as & floorman at the Harverd Club. This witness
will state that he is acquainted with Joe Roscoe of Toledo,
Ohio, and will state that Roscoe comes to the Harvard Clud
occasionally to see either Hebebrand, Patton or "Tip"™ O'Neil;
that he has never seen Roscoe gambling at the club, and he is
positive that the pugyose of his visits there is to see the
ebove-mentioned persdns,.
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Gerdon Square Hotel, - - om
65th Street end Detroit Av=nue, . o
Cleveland, Ohioce. o - : -

This witness will rurniéh testimony éonéerningJ

ALVIN KARPIS
WILLIAY J, HARRISON
. . MILTON LET? - . = - .-
F FRED HUNTER , : [
, JOE ROSCOE - JEa

. . This witness will state that he has been employed
et the Harvard Club, e g2mblinz establishment loczted in
Newburgh Heights, Ohio, for the past two years es a crap
dealer, and thst he is ezployed et the plece st the present

time, He will state that during the years 1934 and 1935-. - - - -

the operators of the club were Art Hebsbrsnd and *Shimmy"
Patton. He will identify the photograph of Alvin Karpis

and state that he has seen Karpis drinking beer in a speak-

easy operated in & house in front of the Harvard Club by a
man named Sellers; further that he dealt to Karpis at a
crap table in the Harvard Club about two years ego. He

is unable to fix the time when he saw Karpis at the speak-
easy and at the club, other than to say that it was while
the club was being operated in the o0ld Walkethon Building.

He will fdentify the photograph of William J, Harrison and =~

state thet he has seen this individual in the Dutch Royel -
Night Club in Toledo where he, Brazzil, was employed for
about one year prior to coming to Cleveland in 1934; that
Berrieon and three or four other men, all of whom were . .
rather tough looking, began throwing ash trays arOund the
club one night and he bad to ask them to stop. ‘

. He will identify the photograph of Nulton.Lett
and state that he wasgemployed as e shiller at the club
when it was being opersted in the larsge building, end thet
he wes knovn by the neme of Willie, He cen stetes thet he
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has seen Lett and "Sharkey"™ Gormen associating tbgetheé
and thet he has also sczen Lett telking with "Shimmy™ Patton

‘and Art nebebrand on several occesions. L ‘}_

‘
’

This witness will identify the photograph of
¥red Hunter and state that he was employed as a black jack
dealer at the club when the place was being run in the .
large building., This witness will also identify Joe Roscoe
and will state that he was eacquainted with this person in
Toledo, Ohio, prior to coming to Cleveland, and that during
the course of his employment at the Harvard Club he has seen

.

Roscoe on the premises a few times, R S
: Y , b ' X
; H b N s
) . . . £ a S
- . - -,
) ¥ '
Y » i ‘
) ‘ b
’ .
- “ -
’

73

LES NP

.”\‘4_-.-'
o

L



.

J.2I%S F. O'NRIL

TR AMe e o~ pmPage e aewie e S L MG A L e s

11835 Lake—Avenue, EEE S ; .
lakewood, Ohioe .. , = -~ ol v

; ) . o

This witness will fuinish testimonj concerning;"

ARTEUR W. HEBEBRAND

JAES “SHI'S7Y" PATTON

WILLIAM J, MITCHELL

FRED HUNTER

MILTON LETT
. GEORGE TIMINEY .
', JOE ROSCOE L .

1}
El

This witness will state thet his correct name is
James krancis O'Neil, although he is generally known as “"Tip”
Q*'Neil; tket he has served two sentences in the United Stetes
Fenitentiaries at Leavenworth, Kanses, and Atlanta, Ueorgia,
for meil rcbbery end tket these sentences were served from
1914 to 1917, and from 1921 to 1935, respectively, both being
for terms of five years each, He will state thet he has been
engaged in gambling end other criminzl rackets all of his
life with the exception of a period from 1917 to 1920, when
he operated a hotel in lorein, Ohio; that in 1929 he started
to work at the Harvard Club in the capacity of & floorman and
hes been so engaged ever since, with the exception of the
period from 1931 to Kay 1935, when he was an inmate of the
United States Penitentiary at Atlanta, GUeorgia; that at the
present time he owns a small interest in the Harvard Clubd,
together with Arthur W, Hebebrand, James *Shimmy™ Patton,
Williem J. Mitchell, Bill Fergus, and Nate Weisenberg,

He will state that he has known Shirmy Patton -
practically all of his life and regards him as the best friend
he bhas; that he has also knovn Arthur W. hebebrand for the
past ten or twelve yezrs and that both Hebebrand and Patton
provided for his family while he was serving his recent
satence at Atlanta, . . :
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This witness vill {dentify the photcgraph of
Fred Hunter and stote thet he recalled that Hunter sold
dice to the Harvard Club and was seen by him at the clubd
frequently during the summer and fell of 1935. He will. ...
identify the photograph of Milton Lett and state thet when
be returned to the club from the Atlenta Penitentiary fn =~ .
May of 1935, thet Lett was working at the club as a shiller, .-
and continued in this capacity until September or October . '
of 1935, He will state that he is acquainted with Captain °
George Timiney of the Toledo Police Uepartment; that he is
also acquainted with Joe Roscoe of Toledo, Ohio, and can
state that Joe Roscoe frequertly ceme to the Harvard Club;
that the Hervard Club, and a gambling house opersted by - ~ -
Roscoe in Toledo, used to exchange dealers and that the
two gambling establishments were closely connected in that
respect,

30
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Cr1Es C., STOR'S

3999 Bast 26th Street, . ., ¢ T ool e paeeen
CIGVeland' Ohio. T ) ‘ it . T : . - q B Sy . ’
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This witness will furnish testimony concerning

JAMES "SHI'IOY" PATTON
ARTHUR W. HEBEBRAND ’
FRED HONTER -~ -
ANTHONY J. A'fERSBACH

B This witness will testify that since 1905 he has
served sentences in the Elmyra Reformatory at New York for
gr=n1 larceny, the Avburn Frison at New York for grand !
larceny, the Western Fenitentiary st Pittsburgh, Pennsylvania
for grand lsrceny, and the Ohio State Penitentiary et Columbus,
Ohio, for armed robbery; that he was last released from a
penitentiary in 1932; that following his relesse from prison
he worked in & furniture fectory at Brockton, New York, until
his perole pcriod hed expired, and at that time, which was
ebout November of 1934, he came to Cleveland and through
Tony Amersbach, whom he had met while confined in the Ohio
State Peritentiary, he secured a job as & car perker and watche-
man at the old Harvard Club, and continued in that employment
until the place wes closed in January 1936; that he is now
employed at the present Harvard Club in the coop and that '
his duties consist of operating the buzzer which controls the
front door to the club. He will identify the photographs of
James "Shimmy"™ Patton and Art Hebebrand as the operators of
the Harvard Club., He will identify the photograph of Tony
Amersbach as the doorman at the Harvard Club and as being
the person through whom he obteined his employment, He will
identify the photograph of Fred EHunter and state that he was
a black jack dealer at the club for a short time in 1935,
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793 Bast 88th Street, . K v
Cleveland, Ohio, - - - . ~ _°  ~ s mid o

This witness will furnish testimony concerning

ARTHUR W. HEBEBRAND

JATES PATTON

MILTON LETT

JOHI! Fo "SEAREKEY" GORMAN
ANTHONY J. AMERSBACH

FRED HUNTER . .

; ~
l

This witness ‘ill testify that he has been employed
at the Harvard Club, & gembling establishment in Newburgh
Heighta, Ohio, as a crap dealer since the early part of 1935;

nat the club wes opereted a2t the big establishment in the
n_lVathon buildins durinc 1925 and until the time of the
raid in Jenuary 1926, wvhen the place wias closed; thest the
establishment is presently opersted in a building at the -
intersection of 42nd Street and Hervaerd Avenue in Newburgh
Heights, Ohio. He will identify the photographs of Art

_ BHebebrand end "Shimmy™ Patton, and stete that they were the

active operators of the old Harvard Club and are the silent’

opzaretors of the present establishment, stating in this conQu‘_‘.'

nection that "Toots™ Talbot and ™Shorty™ Conway are fronting
et the present plece for the real owners., He will identify
the picture of Milton Lett and state that he wae employed as

a shiller et the old club in 1935, and will say that he telked

with this individual on several occasions and knew him under
the name of Willie; that on any number of occasions he saw
Lett kibitzing with persons who worked on the door and who
are known to him as Sharkey and Tony. He will identify the

~

', photogreph of Fred Hunter as a person who worked at the club .

during part of the year 1935 as & black jack dealer.
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1132 allerton Hotel, . L .
Clevelend, Ohio, .= = =~ Co D e

This witness will rurnish teatimon.y concerning

BN ‘," - - .

GLADTS SAWYER .
K ' ~ JATS T, WILSON K : .
. - WILLIAM J. HARRISON - :
MILTON LETT
ALVIN KARPIS

This witness wlill testify that his true name is
Stephen Wesnis, but that he is generally known 25 Frank Warner.
He will state that since rebruary 1934, he bas been employed
at the Hervard Club, a gambling establishment in Newburgh
Heights, Ohio, as a dealer at a crap table; that this cludb .
during 1934 and 1935 was owned and operated by Art uebebrand
and "Shimmy" Patton. F o -, p ) .
He will identify the photograph of Gladys Sawyer

and stete that she is a person whom he has seen, but that he
is unable to state where or when he came in contact with her,
He will identify the photograph of James J. Wilson and state .
that he is positive that he hes seen him someplace, but that
he could not fix the date or place, He will identify the
photograph of William J. Herrison and state that he saw him
at the Harvard Club during the summer of 1934, end that he .- -
elso drank & gless of beer with him on one or two occasions’ L
at the beer parlor operated by & man n=med Sellers, which 13
located in a house directly in front of the Harvard Club.
Warner is unable to state with whom Williem J, Harrison as-
sociated at the Harverd Cludb and denied that he saw him in_ .

cm-eny with Kerpis, #r any other members of the geng, or
thzt he ever saw him visiting or talking with Art Hebebrend

o "Shimay" Patton. He will identify the plotogreph of Milton
Lett and stzte thet he hes seen him et tre Hzrvard Club on '

Moo et w e e e vem e aet e s e e



several occasions, He will state that around Thanksgiving~™ =~ "/ = -
Day of 1935 he, wWerner, was playing the roulette wheel; S
that he placed a bet; that Lett was also playing the wheel . )
and that at the turn of the wheel Warner's number cshe up - .-
and Lett moved his, Warner's, chips from. the number, causing
warner to lose; that he told Lett to keep his hands off of
chips that did not belong to him; thet they exchanged a few
words over this incident and left., This witness will state
that he is unable to say whether Lett was employed at the ~
club, or whether he mesociated with anybody eround the place,
This witness will identify the photograph of Alvin Karpis

and stete that he has seen him at the Harverd Club on several
occasions, but that he did not know his name or anything about
him; further that the occesions when he saw him were during the
summer of 1934, Warrer will stete that the first time he noticed
Karpis, Karpis waelked up to the crep table where he, Warner, was
dealing, and threw a $20.,00 bill on the table, without saying
anything; that he hed to call the throw; thet he celled Karpis

on the play and warned him that if he wanted change he should

sey so, or he wes lieble to loses kis money; thet in response

to tlis werning, Karpis just smiled and pulled out a large

roll of bills from his pocket and sterted to play.
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RAVICID NULCAFEY

2229 Screnton Avenue,
Cleveland, Ohio,
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This witness will furnish testizﬁonj concer'nixig'-; :

<~ . ARTHUR W. F¥BEBRAND S K
- JIMES "SHDEN® PATTON o
MILTON LETT - S

JOE ROSCOE '

T

This witness will state that he went to work at .
the Harvard Club, Newburgh Heights, Ohio, for Art Hebebrend
and "Shimmy" Patton as a dealer on August 6, 1934, and has
been employed at the c¢lub since that time; that the Harvard -
Club is operated as a gambling esteablishment., He will identi-
fy the photographs of Art Hebebrand and "Shimmy"™ Patton and
state that they were the owners and operators of the Harvard
Cludb during the years 1934 and 1935. He will identify the
photozraph of Miltcn Lett and stete thet he wes employed at
the club during the sumrer and fell of 1935 as & shiller
snd was generelly known as "Villis from St. Louis,"™ Ee
will stzte that he is acquainted with Joe Roscoe of Toledo,
Ohio, having met him when he, Mulcahey, was erployed as a ---
dealer in a gembling esteblishment at Toledo; that he saw
Roscoe on some six or seven occasions at the old Harvard Clud

in 1934, in compeany with "Shimmy" Patton and Arthur W. Hebebrend.
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ANTEONY J. AmRSBACE T T T T T

) S 7124 Clark Avenue, e . .
L Cleveland, Ohiocs  , v D Yo 3

-
-

This witness will testify concerning

ARTHUR W. HEBEBRAND

JAES "SHItfY" PATTON

MILTON LETT

FRED HUNTER

- - h JOE ROSCOE - | -7 o
: JOEN ¥, "CFARKEY" GORMAN |

TS 2

Y
- . RS T~

e

This witness will testify that his true name is .
Anthony J. Amersbech, although he is generally known as Tony - --
Aicergbach; thet he hes served two sentences in the Okic State
renitentiery et Columbus, Ohio, on charges of auto theft and
burzlzary; thet he wes last released from this institution in
1932, at which time he obtained & job through Art Hebebrand —-- -
as a doorman at the Harvard Club, a gambling establishment
located in Newburgh Heights, Ohio, and that he is still en-
" gaged in this employment. He will state that he has kmown
’ Art Hebebrand and "Stimy" Patton all of his life; that these .
- two individuals are the persons who operated the Bervard Club ..
when he first entered the empnloy of this establishment, ana
that they are the owners of the place which is still being run
under the same name, He will identify the photograph of Milton
lett as a person known to him as Willie, who worked at the
black jack tables in the club as a shiller during 1935. He
will identify the photograph of *Tip"™ O'Neil and state he is
connected with the Harvard Cludb in some capecity, is an ex-convict,
and is a close friend of *Shimmy"™ Patton. He will identify the
photograph of Fred Hunter as & man known to him as Freddie, who
worked at the Harvard Club es a black jack dealer during 1935.
He will state that he is acquainted with Joe Roscoe of Toledo,
He will also state that he is mcquainted with "Sherkey" Gorman
end that Gorman hes worked at the Harvard Club as a 4oorman and
bleck jack dealer fory,several years, This witnees will testify
further that during tke yesr 1935 he wes the owner of a Grazhanm

Peipe sedan.
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6710 Hough Avenue, , P S ’
‘ Cleveland, Ohios =~ =~ . el U T e e R

'Will testify in regard to the following individuals:
JAMES PATTON e
PAUTA HARMON T
WYNONA BURDETTE
GLADYS SAAYER

) This witness will testify theat for the past six - \
years she has been employed as a policewomsan by the Cleveland :
Police Department; that on September 5, 1934, in connection - g
with her official duties, she was sent to the Hotel Cleveland
on an emergency call in connection with three drunken women,
a2 small child with them, who were raising a disturbance; that
when she reached the hotel she found the women had been taken
to an upsteirs room by the manasger; that she was told by the
manager thet the hotel did not wish to take any action against
these women, but felt that they should not go out in their
intoxicated conditions with the child, .

Ste will state that she was taken to the room in
question and found three women, whom she can identify from '
photographs as Gladys Sawyer, Paula Harmon, and Wynona Burdette, -
and she can also state that a small girl with these women was
~ supposed to belong to the Sawyer women. She will state that
she found the women in a partially intoxicated condition, but
they were more ugly than drunk; that she told them she would
have to take them to jail, and that the Harmon women immediately
took off a dismond bracelet and told her that she could bave it
if she would let them go; that she paid no eattention to this
offer and told the women that they would have to go along; that

. the Sawyer woman was pretending to be very drunk and it was ;
necessary to take her downstairs in a wheelchair with the
assistance of several hotel employees,

[y

L]

She will testify that when the three women had been . -.
taken to her car thag started to fight with her; that she was
hit in the eye and the women began usinz their feet on her;
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- little girl were placed in tkhe frent seat of her car
" and the other two women were placed In the rear seat =~~~

th=t che yelled for helr and seversl traffic officers
came to her essistence; that the Burdette women and the

with a traffic officer; that en route to police bead- - ~

-quarters two additional traffic officers got on the

running boards of the car to pick up various articles and
papers which the women took from their pocketsbooks an.d
threw onto the street, - . , o - S
'I'his witness will state rurther that after . .
Placing the three women in jail she reported the matter . -
of their arrests to Inspector Cody, advising him that she T
thought they should be investigated as they would not give
informetion concerning themselves, on account of the expen-
eive jewelry they were weering, beceause of their attempt
to bribe her, and dbecause they appeared tough in that they
used violent profanity. She will state that she then went
to the doctor to receive attention for her eyo.

I'his witness will state.that Detectives Hugo and
Jacobs were in the Detective Buresu at the time she made =
her report to Imspector Cody, end that they went upstairs
at police hesdquarters to question the three women. She
will stete further that while talking with the three women
the Harmon woman askxed her to telephone "Shimmy"™ Patton at.. ... ...
the Hervard Club and tell him that Ethel Matterson was in
jail; thst both the Hermon woman end the Sawyer woman said
their husbends were gamblers and worked =t the Harverd Olub;
that tbey told her to get in touch with their huebands, if 1
possible, by telephone and tkat if their husbends could not
be reached to simply tell Patton thet they had been drinking
and were in jail, This witness will testify that she refused
to0 meke any telephone calls for these women, but that while in
the jeil, metron Molly Bartelheim suggested that she get im - =
touch with an attorney named Stanton to represent the woman; -
that she, Mrs. Wilcox, only knew 8tenton by sight at the time;
that she told Mrs. Bartelheim that she would not telephoms .’
anybody and warned her not to do so inasmuch as the women - -
were being held under an 1nvest1gation charge. \ v v
§ N i
This witness will stzte that ahe had talked to the .
little girl, who was being held at the Women's Bureau, and
that she told the names of the three women, who had furnished
fictitious nemes thegselves, and stated thet they had come

BN
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downtown during the efternoon in an sutomobile; that the
story told by the little girl econflicted with the stories
of the three women, and for this reason she and Detectives R
Hugo and Jacobs took the little girl around the downtown -tx~ -
section in a police car in an effort to locate the auto- =~
mobile belonging to the women; that they were successful e a
in finding the car ip a parking lot and the 1ittle girl" ~~,‘F';§’
identified it through a coat on the rear seat, and a dres. o
that belonged to her. . e -

Thie witness will state that around nine or tan :
o'clock that night the Sawyer woman sent for her and talked .
to her in a conference room in the eity jail; that this - ~ .
woman epologized to her for having been so nasty, also for
hitting her, and asked 4f she would help her get out of jail

and in this connection offered to let her go downtown and

buy anything she wanted at the stores, if she would help her, .
She will state that she was trying to get informetion from A
the Sawyer woman as to the identity of the three women, where
they lived, and who their husbends were, and for this reason
she told her that she would give her a break if she would tell
the truth as to their identities, She will state that neither
the Farmon woman nor the Burdette woman was brought to a con-
ference room to tzlk with her that night.

.

R She will elso state that the detectives had secured _
an aeddress from the Harmon woman and that she end the two
detectives took the little girl with them in a police ear to
look at the place; thet they found it to be an apartment duild-
ing where the Hermon women and her supposed husbend hed moved
away from about a month previously; that through talking with
the janitor at this building they ascerteined that these '
people had moved and they took the little girl to look at the
new place; thet they rode eround in the vicinity of the eddress,
which had been given to them, but could not find the house;
that at about this time the child became sleepy mo0 Vetectives
Hugo and Jacobs drove her and the child back to the Women's -
Bureau; that upon leaving them at the Women's Bureau they ad-
vised thet they were going to continue their efforts to find
the place., This witness will stete that it was some time around
midnight when she and the child were left at the Women's Bureau;
that she went off duty at this time and had nothing further to
do with the case; that upon her arrival on duty the next day
eshe was told that the women were being handled by the Federal '
suthorities and were'pot at the city j=il. : : :
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and that a couple additionsl employees of the hotel assisted
in tekinz the other two women and the child along with Mrs,.
Sawyer; that in the meantime .a police officer had been com=. . ... .

tacted by someone and had made a telephone call to police -  ° .
headquarters; that he remained with Mrs. Sawyer on acoount Y
of her condition and the maid kept cold towels on her head;i ..~

that Assistant Manager Carr came to the service hall and as- S
sisted in looking after the women, and in a very few moments . AT

a policewoman arrived; that the women and the child were takem -

to she Third Street entrance of the hotel via the freight .

elevator, the Sawyer woman still remaining in the wheel chair,

and were loaded into a police car; that the policewoman had : - -

quite a struggle with the three women, particulerly Mrs. Sawyer,

in getting them into the car, and they continuously cursed

and fought; that the women were finally loaded into the polico

car, however, and were taken from the hotel. ) -
t i > \i ’{ \ S ‘}
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H, D. CARR
* - - e . e ae e h e e e . e © ‘ e ; e - ‘f .. »,,,.—;»‘ ni'Jm .
Assistant Manager, ST TR T T e ’.
Hotel Cleveland, . .- . . - . 0
~ Cleveland, Ohio.’ R S
' <a A LRI T b
< , RN ! .
¢ . . . . . s .

" This witness will testify concerning

-

WYNONA BURDETTE - = .~ C o

PAULA HARMON
GLADYS SAWYER
. ‘ T This witness will state that he is employed as an

assistant menager by the Hotel Cleveland, and was so employed
during September 1934; that at about this time three women
were arrested during the middle of the afternoon in the Bronze
Room at the hotel for creating e disturbance; that he can
i12entify these women from photographs ss Paule Hermon, Wynona
Burdette and Gladyvs Sawyer and cen state thast the Sawyer
wonien hed & small child with her,
- S This witness will state that he first came in T
contact with these women vhen Mr, Alguire, sales manager at
‘ the hotel, advised him of the disturbence, and instructed . .
him to go to the service hall on the first floor and take
charge of the situation; that as & result of these instruc-
tions he went to the service hall and found the Sawyer woman
in a wheel cheir in an intoxicated condition and sick at
her stomach; that she had been taken there in order to get
some air, and to apply cold towels to her head; that a
policewoman arrived shortly after he did and they opened
room 1098 for the use of the crowd and in order to get the
women out of the hall; that the policewoman took one or two
of the women into the room to talk with them, but that the »
Sawyer woman remained in the chair in the hall; that the Seawyer
| : ~ wonman raved and cursed, but that the other two women were be-
! - having themselves; that in addition to himself he recalls -
the policewoman, house officer Gunderson, an employee named

Cellahan, and a colored maid were upstairs with these women, =

] ’




Be will testify thet the policewoman decided to
teke the women to jail and they were loaded into the freight .
elevator for this purpose; that Mrs. Sawyer still remained 1n
the wheel chair on account of her apparent drunken condition;
that she seemed to come to while going down in the elevator .-
- and reved and ranted and considerable difficulty was experieneod
in keeping her in the wheel chair; that the employees who -+ -
hed been upsteirs accompenied the women down in the elevator
while the policewoman went to get her car and pick the women
up at the Third Strest door of the hotel; that after the )
women were brought downstairs consideradbls Aifficulty was =~ ~ - °
hed in getting Mrs, Sawyer into the automobile, as she put up
quite a struggle and attacked the policewom=n by pulling at
her clothes and striking her in the face; that while the
polizewoman and the hotel employees were trying to get the
Sawyer woman into the car, the Harmon woman started toward
Fuclid Avenue with the little girl end that he, Mr, Carr,
ran after her, accompanied by either Mr, Alguire, who was
then present, or Mr, Callahan; that they caught up with her
and she pleaded with them to let her go, stating that she .
would give them $500.,00 1f they would let her go, and she
opened her pocketbook end asked them to look in it and see
that she had the money; that they ignored her offer and she
became very sngry when they insisted upon teking her back
- to the car, and began to curse them with exceptionally vile ~
language; that he believes a uniformed policeman came to the
hotel entrance while the woman were being loaded into the car
and assisted in hendling t'hem. s - Y ’
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Ce He CALLAHAN

Assistant Steward, S St - .-
Hotel Cleveland, I R -
Cleveland, Ohioe -~ = TLoe A N S

.
)

,'
Fle
¢
T

Thie witness will testify concerning
| PAULA EARMON - . . . .
VWYNONA BURDXTTE T ~
CLADYS SAWYER

- This witness will state he is employed at the .. .
: Hotel Cleveland as an assistant steward, and that during 3
s September 1934, he was on duty in the service section of $
the Bronze Room at the hotel when three women were arrested
for drunk and disorderly conduct; that on this occasion
he was in charge of the room in the absence of the steward;
thet during the miidle of the afternoon on the date in ques-
tion, which be is unz2ble to recall, one of the waiters re-
ported to him th=t there were three women in the room with
a smell child; that they had run up & check of about $15.,00
for drinks; that they were in an intoxicated condition and
one of them was slumped over on the table as if she had be-
come unconscious; that the waiter advised them that they
could not buy eny more drinke and that they became very nasty
and noisy and created considerable disturbance; that when
the disturbance started he, Callahan, went to the women and
assisted several other employees, including house officer
- Gunderson, in getting the women out of the cocktail room;
that from photographs he can identify the three women as
Gladys Sawyer, Peula Harmon and Wynona Burdette; that he will
stete that the fat woman, whom he indicated as being Mrs,
Sawyer, became ill in the foyer and had to be teken upstairs
in a wheel chair; that he took care of the child and ac-
companied the three women and hotel employees to the service
hall on the first floor where there was some air for the sick
wonen and where a maid appliesd cold towels to the woman's
head, He will state that a policewoman and a policemen came
to the service hall upsteirs in a few minutes 2nd it was

decided by them thet the women and the child should be taken - -
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to police headquartere inasmch as theyiuodld not rurnish"f;

information concerning themselves and as they appeared to "

be toush inasmmch es they continuously cursed everybody

who had anything to do with them; thet they were taken down-

stairs via the freight elevator to the Third Street entrance
of the hotel; that the Sawyer woman was still in the wheel
chair on account of her intoxicated condition; that she
seemed to revive while going down in the elevator and com= -
menced hollering about being in a jail; that when the women
were brought outside a struggle was had sbout getting the
Sawver woman into the police car, and the policewomen had

g fight with her; that the Harmon woman started toward
Ruclid Avenue with the little girl and that he and Assistant
Menzzer Carr ran after her end the woman offered lir, Carr
$500,00, or some such sum of money if he would let her go,
but she was returned to the police car and driven off in

it between policewomsn end a policeman eslong with the other
tvo women and the child, : - - T
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EDUARD C. STANTON =~ - - Cm e
606 Terminal waer.;\ R . ;,"\§; L

Cleveland, Ohio. ! : DL S N

This witness will furnish téstimony concerning
" WYNONA BURDETTE -

PAULA HARMON
GLADYS SAWYER

- - . -~

. . ' . "\ _ .
This witness will state that he is an ettorney at
lew and mainteins offices at 606 Terminal Tower, Cleveland, _
Ohio; that he can identify photographs of Peula Harmon, )
Gladys Sawyer and Wynona Burdetté as persons with whom he

talked dAuring the e=rly part of September 1934 at the city - - -

jail in Cleveland, Ohios He will stete that on what he
l=ter learned was the morning following the srrest of these
women he found a message uron his arrival at his office, to
the effect tkhat he should call Mrs, Matterson at the city
Jall; that he had no idea as to whom this woman might be;
that & few minutes after his arrival at the office he re~
ceived a telephone call from an unknown women who told him ~
that he should go to the city jail to see a Mrs. Matterson
and that he made no inquiry concerning the identity of the
person who called him, and had no idea whom she might be;
that shortly thereafter he went to see Inspector Cody at
Central Station and after waiting approximately one hour .
obteined an interview with Ethel Matterson. He will testify
that Ethel Matterson merely asked him to represent her in -
connection with her arrest; that she did not tell him any- °
thing about herself or her husband; that she did not ask him
to get in touch with eanybody for the purpose of delivering a
messege, but she did ask him to talk with two women who had
been arrested witk her; thet 2s & result of the above request
he did talk wit:k Gledys Sawyer and Wynona Burdette, although
they were being held at the police station under different
names, and thet these women likewise eimply asked him to

’
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represent them in connection with the intoxication charges
under which they were held, end thet neither of them asked
him to deliver a meseage on the outside for her.

. a e Y weran® t e R SRR S ot
% Y

This witness will state that on the following day =~ -
he again talked with Inspector Cody and at this time was ad- o
vised that the women were Paula Harmon, Gladys Savwyer, and -~ « -
Wynona Burdette, and tlLat they were connected with men who v
were wanted by the Government for the Bremer kidmsping; that S
on this occasion he also learned that the police had filed
against all three women under the suspicious person law, °
and in this connection he talked with them. in order to meke
appropriate arrangements to represent them in court; that - -
while telking with them on this occasion they requested him
to take care of their jewelry and that he did teke into his
possession numerous pieces of diamond set jewelry which he
retained until some time in the latter part of September :
or October 1934, when the three women called at his office ;
and secured same, : : g [ , :

.
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RS, MOLLY B'RTIEEDM

. 17502 WoOdDUTY AVEDUE, v.. e = oneems e L g

Cleveland, Ohio. T ‘ - i :
R . . : .‘._"; \ f‘ T -A.\ f'f:"; FORE )
’!' _' “ T R v ¥ .o !
Will furnish testimony concerning _}ﬁ*{f'n Ld
* JAM®S PATTON L o
WYNONA BURDETTE ° - - - .
PAULA HARMON - - R
GLADYS SAWYER

This witness will testify that she is employed
at the city jail as a matron and bas been employed in that
capacity for epproximetely thirteen years; that she can :

ijentify photogrephs of Gladys Sawyer, Wynona Burdette, and . . .

Paule Hermon as three women who were arrested in some hotel
for being disorderly and who weré later found to be connec=
ted with the Karpis g=ng; thet she was on duty when these
three women were booked st the city jeil by policewomen
1*ildred Wilcox, and she recalls that Wilcox talked with them
in a conference room across the hall from the cells in whick
the women were helds This witness will state that the Harmon
woman was & small woman who acted very ugly end who complained
of a diamond brooch, ring or dracelet having been stolen from
her en route to the jail, which alleged loss was later in-
vestigated by Lieutenant Johnson; that the Harmon women wms
particularly hard to handle in that she continuously cursed;
that she demsnded that someone telephone Shimmy Patton; that
the Sawyer women kept crying about her c¢hild and seemed to

be more oconcerned about the ¢hild then enything else; that
the Burdette women was very quiet and d4id not have anything
to say; that none of the women appeared to be very drunk,

but they had had enough to drink to make them ugly and nasty,

She will state that the three women were separated
as they were under investigation; that she believes she took .
the Harmon woman to a conference room for interview with R
policewoman Wilcox, but could not recall having taken either
of the other two women to Wilcox for interviews; that while

’
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these women were held at the jJ2il the only reguest she had

from any of them that she telephone anybody or deliver any. . .

message, was the request of the Harmon woman that she tele-

phone to Shimmy Patton; that she did not comunicate either . -

with Patton or anybody else on behalf of t_hese women, . - .
. . . ‘ . - ; PO i
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ESRY TUGO

Detective Sergesnt, - -~ - - - IRt v
Clsveland Police Department, .°. LA S T L
Cleveland, Ohio, . - . . . = =-_ ..o T e

?>
I

~Will testify regarding the rollowing individuale:
JAMES PATTON - e e
ARTHUR W. HEBEBRAND ’ ‘
PAULA HARMON
WYNONA BURDETTE
GLADYS SAWYER

Will testify thet he is employed as a detective
sergeant by the Cleveland Police Department and that during -
the year 1934 he was a detective assigned to Central Police
Station, and was working with Detective Joe Jacobs, who is
now deceased; that during the ezrly part of Sestember, 1934,
some tine shortly efter he and Jecobs came on duty, they met
policewoman Wilcox in the hell near the Detective Bure=su and
she told them ebout having arrested three women at the Hotel
Cleveland, the women being arrested on en intoxication charge,
end it being mentioned that they had a lot of jewelry and money
on them and would not furnish informetion about themselves;
that one of the women had a little girl withk her, who was
then dbeing held at the Women's Bureau, and he and Jacobs were
asked to question the women,. .

) He will state that he and Detective Jacobs went to
the women's section of the jail and talked with three women;
that from a group photdgraph he can identify Wynona Burdette,
Paula Harmon, and Gladys Sawyer as the three women to whom he
end Jacobs talked, and who furnished their nemes as Wynona
Wolcott, Ethel Matteraon, and Gladys Sawyer. He will state |

) _that Wynons Burdette did not talk to them; that the Matterson -

"women told them her husband wes from Toledo and norked at the

Harvard Club as a bleck=-jack dealer; thet if they want to know

who she was to call Shimmy Patton at the Harvard Club and he

4
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vcould tell them; thst ehe later advised that she end her
husbend lived st en address on Farkhurcst Avenue; thet the
Sawyer woman elsc cleimed her husbend worked at the Herverd ,
Club, end she also wanted them to telephone to Pattons He —~ _ "7’
will state thet the three women were partially intoxicated; o
that he remembers the Sawyer and Matterson women being very - ; a
profane in their talk; thet he and Jacobs endeavored to find -
out from these women where they lived, but they would nmot °
furnish any information and only kept insisting that they
telephone to Patton. .

This witness will state that he talked to the
1little girl of the Sawyer woman and she told a story which -
conflicted with the stories to0ld by the three women; that
she advised of an autcmobile parked downtown which belonged
to one of the women, while the story releted by the women
wes that they came downtown in a texi ceb; that after talk-' -
ing with the child they egain telked to the three women who :
stuck to their originzl story. He will state thet while in
Jail telking with these women, metron Molly Bartelheim sug-
gested that they telephone to Shimmy Patton, but she was ad-
vised that they had no intention of doing so. He will state
tkat shortly thereafter he, Jacobs and Mrs, Wilcox, took tke
little girl in a car to the downtown perking lots with the
finzl result thet they loceted a Ford cozach which the child
identified through some of her clothing, as being the property
of one of the women; that later during the night a traffiec
officer brought a bill of sale and a bunch of keys to head-
cuarters and the bill of sale was in the neme of Matterson
’ vith an address on Jefferson Avenue in Toledo; thet the same .
' group drove to the address on Parkhurst Avenue, which the -
Mztterson women had furnished, and investigation at the apart-
ment house located at the sddress, resulted in the information
- thet the Matterson woman ani her husband had moved from the ad-
~ dress about a month previously. R . .

'I'his witness '111 state that Detective J’acobs had
been ecquainted with Shimmy Patton and Art Hebebrand at the
Harvard Clud for some time and believed that he could ascertain
the identity of the women through them; thet he, Hugo, had also
known Patton for some time; that they decided to telk with Patton
and Hebebrand; that they drove Mrs. Wilcox and the little girl
back to the central Stetion and then drove to the Harvard Club,
where they talked with both Patton and Hebebrand; that they aakod

’
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for informetion concerning some black-jack dealers from
Toledo, advising thet three women by the nenmes of Sawyer,
Matterson and ¥Wolcott were under arrest on a charge of = = = =~
being intoxicated and that they would not tell anything PR
about themselves except that their husbands worked at - .

the Harverd Club; that either Patton or Hebebrand atatad .
that they had no men by those nemes working at the club,.-’ Tse -
but sugsested that they might be ueing different names; :
that they mentioned they hed one black-jack dealer from
Toledo and were asked to bring him out front inasmuch as
they could not enter the building; that a red-headed fellow
vas brought out and they talked with him and satisfied them-
selves that he was not connected with the women,

This witness will state that he and Detective
Jecobs later conducted an investigation concerning the
Parkhurst Avenue apartment and learned through the janitor
of the plece that the people had moved to an address which.
was later learned to be 4419 West 171st Street; that it was
well after midnight by this time and they secured the
detective cruiser from Central Station and some officers
from the 17th Precinct and went to this house; that they
secured entrance to the house by means of one of tke keys
whkich had been found by the treffic officer; thet they found
nobody in the house, but he recalls finding & Chicegc news-
peper which hed been folded and he could tell by the folds

thet it had been used in wrepping & maching gun; thet he
and Detective Jacobs remesined in the vicinity of this house

all night watching it and weiting for the occupants to return;
thet nobody returned, however, and on tke following morning
he and Jacobs were relieved by Detective Cowles end his -
partner; that inquiry of neighbors in the vicinity of this
house above mentioned resulted in the informestion that at
gbout 8:30 P, M., Oon this night some man bad been at the
house, hed stayed about ten,minutes. and had then left in

an automobile, .

This witness will further state that he and
Detective Jacobs had nothing further to do with the case in-
volving the arrests of the three women except to investigate

the Ford coach, which had been found in a dovmtown parking
lot, and also to conduct some investigation concerning a
Packard sedan which some neighbors advised had been parked

’



near the 171st Street house, He will state that at no

Detective Jacobs and him 4id they learn anything concerning
the identities of the husbands of the three women, He will
elso state that neither he nor Jacobs had any contact with'
Shimmy Patton or Art Hebebrand, other then the visit to the
Harvard Club on the night following the arrest of the women
and that he 414 not telephone any lawyer on behalf of these
women and can state that Jacobs Adid not do so to his knowledge.
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e v~ - PRED C, SPOHN IS S
¢/o Sheriff's Office, Geaﬁga county; s s ) K ‘ ,
Chardon, Ohio, ~ S ‘3 I ReDrE N

'
4 - 1 . . » P -t
b { B . i . e
. '3 A ¢ A ~ ~
- - S .- . M L

Will testify that he does fingerprint work for the ,
Sherifft's Office of Geauga County, Ohio; that for some time < . ..
prior to the year 1934, end aelso including the year 1934, he -
did work for the FRANK J. NOONAN Detective Agency, located at
1900 Euclid Ave,, operated by

. : . FRAWK J. HOORAE .. . ..
. _ : 1900 Euclid Ave,, ’ PO '
: Cleveland, Ohio, . ;oo !

and that he alsoc has been enployed. at different times by
FRARK J., NOONAY as a8 watchman et a dog track in Geauga County
which the FRANK J., NOONAR Detective Agency had the contresct
to protect; thet some time in July 1934, the FRANK J. NOORAN
Detective Arency got in touch with him and requested him to
comrunicate with the Kansas State Fenitentiary to see if he .. ... _
could get a line on Charles Carroll; that he complied with
this request and under date of July 26th received a letter
from the Kansas State Penitentiary, informing him that Charles
Carroll had been relecsed from the Kansas State Penitentiary.
by expiration of sentence and not by parole; that the last
{nformation the Penitentiary had with reference to Carroll
was his arrest in St Paul, Minn, on April 13, 1933; thet he
° furnished this information to FRANK J. NOONAN and at the latter's

request he, Spohn, wrote to the St Paul Police Department and
also to the Federal Bureau of Investigation for the eriminal
record of Charles Carroll and that he received an abstreect of
the criminal record of Charles Carroll from the Federal Bureau
of Investigation and turned it over to FRANK J. NOOKAN, ’

g ) h ) b A

! . Will identify the following correspondence as that

turned over by him to the Federal Bureau of Investigation:

re
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"STATE OF KANSAS
Kensas State Penitentiary -~ . ¢
Lacey M. Simpson, Warden, ot
Lansing, Kansas,, “ - Lt
. ‘-} ' July 26th 1934, ° =

£ . - .
[d I Y

"ﬂr. Fl‘ed S. SpOhn, R i3 . L L -

¥.P.E, Sheriff's Office,
Chardon, Ohio.

y

Dear Sir:

*] have your letter of July 24th, relative to
our Charles Carroll. Be advised that this
man was not paroled from this institution, dut
was discharged by expiration. He served two.
terms in the Oklahoma Penitentiary, the first
one being 1 year, 3 months and 25 days. The
second one being of 2 -years, $ months and 9 days
duration, He was discharged on both these . .
terms. At the time he entered this institu-
tion he asserted that his perents were both
dead and gave no other relatives, The last

report we have on this man wes his arrest in ---

St Peul, Minn, April 13,1933, same name.
Yours very truly,

C. w. #ilson (signed) e
Record Clerk.®

"Dear Fred-
Kindly follow this uwp.

¥.J.Noonan (aigned)'.v

,‘-'-'-" - S e

- - oempbe g .'.. s ~P,..tg.” ,.,,\,, ‘i::‘ o

Will testify that he forwarded the above letter to
FRANK J, NOONAN and that it was returned to him by mail with
the notation as indicated in the letter: "Dear Fred - Kindly
follow this up. F.J.NOONAN." e

' 4
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That upon receiving the ebove letter back from L oe T
FRANK J, NOONAN, he sent the rollowing letter to FRANK J. S
KOOKAN: -~ . - R ‘}' Ty

wH. 0. HILL d L
Sheriff of Geauga county, v

‘ - "Dear Frank: v - ‘ .
*In re- to Charles Carrol send me the finger print
class, you will find 4t on the back of the card
and dont meke any mistake in the copy, and send .
‘his alies,also I will drop a line to the State

: Bureau, he may be locked up in some jail in this !
¥ : -state, and we may be liable to locate him, -

Ybura truly. o ) ) o
Tred C, Spohn (eigned)

'CopyAthe same as og“ﬁh{s‘qarq._b .

"Dear Frede-

BN

"Enclosed f£ind phofo'of Charles Carroll, )
if you will write to St Paul end also washington .

we might get some dope on him, - - ‘e,

. Frank J, Noonan
. per E. Cook (aignod)

*P.S. Am,anxious to tind out where he is now, - _
Will have another job for you as soon as tho
Dog track opens.

EES
A

which was returned to him with the notations placed thereon as
is 1nd1catad in the letter which is 1s quoted ebove A .

(The letters quoted above are in the files of the Cleveland office
of the Federal Bureau of Investigation and will be available to .
the U. S. attorney at,the time of triel,)
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1340 Russ Bldg.,
Sen Francisco, Cal,

. v .- - !

Will testify that he was a Speciel Agent of the
Federal Bureau of Investigation in the year of 1934; that
on November 17, 1934, he interviewsd

<

mmx:noom, N

of the Noonan Detective Agency, CIeveland Ohio, and that
NOONAN stated that he had caused a thorough check of his
office to be mads but was unable to ascertain how the pay
envelopes which were found at the eddress 3973 W. 140th St,,
Cleveland, Ohio, had gotten out of the possession of his
agency.

T s e That on November 19, 1934, he agein interviewed =~~~ -
FRANK J. NOORAN, who stated that he had been thinking over
the matter with reference to the Federal Bureau of Investi-
gation abatract of the criminal record of Charles Carroll
which was found at the address 3973 W. 140th Street, Cleveland,
Ohio, and that he hed arrived at the opinion that Carroll ~
was involved in some way with a counterfeit ring which was
laying down a great deal of counterfeit money at the Bainbridge
Track during the spring meeting and that he had received a
tip that tfis money was going to be laid down and when it
started to appear he gave his information to the United States:
Secret Service and assisted that organization in spprehending
a number of counterfeiters; that he was uncertein as to
whether he received information that Carroll was a member -

A of this alleged counterfeiting ring or whether be picked i

N bhim up for questioning, dbut that at any rate he did recall :

K requesting Fred Spohn of the Sheriff's Office of Geauga County,

Chardon, Ohio, to check up on the criminal record of Charles

Carroll, .- .. e i mm e
' 4
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Will testify that on this occasion he exhibited .. . .

to FRANK J. NOONAN the letters written by FRANK J, N S
to Fred Spohn of the Sheriff's Office, Geauga County, Chardon,
Ohio, which letters were turned over by Fred C., Spohn to the
Federal Bureau of Investigation, (and which letters are pre-
sently in the Cleveland Office of the Federal Bureau of Inves-
tigation and will be available at the time of trial); and
thet on this occasion FRANK J. NOONAN stated that the letters -
were in the handwriting of Ed Cook, his first assistant, dut
that Cook had his permission to sign the name of FRANK J. NOONAN
and that he, NOOXAN, would accept full responsibility for
these letters as he had no doubt 1nstructed Cook to write them.

Will testify that FRAT J. NOONAN stated that he )
hed no knowledge whatsoever as to how the copy of the criminal
record reached the premises at 3973 W. 140th Street.

That on November 21, 1934, he egain interviewed
FRAX J. ROOXNAN in the presence of Ed Cook and that the corres-
pondence written by the Noonan Detective Agency to Fred Spohm
was exhibited to both FraKK J. KOONAN and Ed Cook and that at __ __ .
this interview Bd Cook stated that he had written the letters
but that he had no personal knowledge as to the reason for the
request for the criminel record of Charles Carroll and that
everything he had done with reference to securing this criminal
record had been done at the express direction of FRANK J. NOONAN;
thet he did not recell receiving or seeing & photograph of '
Charles Carroll, The witness will testify that FRANK J.

- NOONAN was present at this interview and acquiesced and agreed
in all statements made by Bd Cook in his preeence._ ..
. Will further testify that on this occasion he also
interviewed FRANK J., NOONAKN privately, at which time NOONAN
stated that in June end July 1934, he had a suite of rooms at
T the Carter Hotel in Cleveland, which he was using as an office
S . in connection with private detective work on a case involving .
’ most of the breweries in Cleveland; that in this suite of rooms
he set up an office, having a private telephone, a typewriter,
stationery and pay envelopes of the Noonan Detective Agency; ’
that in view of his previous connection with the Carter Hotel,
' 4
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price; that the brewery cases wound themselves up in the early -
part of July 1934, at which time NOONAN decided to vacate the -
rooms; that however Art Hebebrand, who was known to BOONAN Ve T
. as one of the operators of the Hervard Gambling Club, spproached
' NOONAN and told him that he would like to take over the suite
of rooms to use for entertainment purposes and requested NOONAN
to keep the rooms in his, NOOIAN's, neame inasmuch as he had
secured such a low rate; that these plans were worked out and
NOONAN vacated the suite of rooms and Art Hebebrand moved in;
that when he moved out he forgot to t